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ZADEVA: Dobesedni zapisnik 3. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  

                 dne 15. 3. 2023 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Spoštovane svetnice in svetniki, pred dobrim mesecem se ja od nas za vedno poslovila Nada Mihajlović, nekdanja 

podžupanja MOK in mestna svetnica. Nada Mihajlović je bila še lani tukaj med nami na sejah MS. Rada je imela 

Kranj, zavzemala se je za premike v lokalni skupnosti in izboljšanje življenja občanov. Rojena Kranjčanka, 

nekdanja košarkarica je karierno pot začela na davčni upravi v Kranju, jo nadaljevala v Iskri Elektromehaniki in 

Iskri Telematiki. Od konca 80. let do upokojitve leta 2007 je bila pomočnica direktorja v Bolnišnici za ginekologijo 

in porodništvo Kranj. Politično kariero je začela leta 1986 kot predsednica Zbora združenega dela v občini Kranj. 

Bila je mestna svetnica na listi Socialnih demokratov v obdobjih 2006–2010 in 2018–2022, v mandatu 2010–

2014 pa nepoklicna podžupanja za področje družbenih dejavnosti, tehničnih zadev in kabineta župana. V 1. 

mandatu je predsedovala Odboru za družbene dejavnosti in Komisiji za vrednotenje športnih programov, v 2. pa 

Komisiji za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo. En mandat je bila predsednica Sveta Krajevne skupnosti 

Vodovodni stolp. Z vsem srcem se je posvečala tudi družini – možu, sinovoma in vnukoma. Mestna občina Kranj 

svojcem izreka iskreno sožalje. Prosim, da v spomin na nekdanjo podžupanjo in mestno svetnico Nado Mihajlović 

sejo začnemo z minuto tišine. /minuta tišine/ Naj počiva v miru. Najlepša hvala za ta moment tišine. Začenjamo 

danes tretjo redno sejo mestnega sveta, 15.03., ura je 16:05. Smo v sobi 16, trenutno so svojo odsotnost opravičil 

Jure Šprajc in pa magister Igor Velov, svojo prisotnost na seji pa sta najavila dva novinarja, in sicer Simon Šubic 

in pa Peter Šalamun, kot jih tudi vidim. Najprej bi ugotavljali prisotnost, tako da prosim, če lahko vašo prisotnost 

potrdite. 26 prisotnih, torej ugotavljam, da je mestni svet sklepčen. Če gremo, kaj ste dobili na mizo, in sicer 

najprej poročilo o izvršitvi sklepov druge seje mestnega sveta, seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi 

pripombami, dodatno gradivo k četrti točki, odlok o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023, in 

sicer dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem. Potem spremembo predloga oziroma 

amandmaja k sedmi toči: odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj in pa 

predlog Statutarno pravne komisije za 10. točko: obvezna razlaga za šolski center Zlato Polje. Poleg tega ste na 

mizo prejeli tudi novo kadrovsko zadevo, in sicer predlog kandidatov za predstavnike uporabnikov v svetih javnih 

zdravstvenih zavodovo, katerih ustanovitelj je Republika Slovenija. Zato dajem, predno dam na glasovanje, 

odpiram razpravo na ta predlog. Ni. Potem gremo kar na glasovanje, in sicer za sklep: na dnevni red se med 

kadrovske zadeve uvrsti točka E, predlog kandidatov za predstavnike uporabnikov v svetih javnih zdravstvenih 

zavodov, katerih ustanovitelj je Republika Slovenija. Vaša prisotnost, prosim. Najlepša hvala, 26. Prosim, če 

glasujete. 24 za, pa nihče proti, hvala lepa. Mogoče komu ne dela, ste preverili, dela vse? Ok, hvala lepa. Niso 

glasovali, ni vzdržanih. Ok, v redu, gremo naprej. Predlagam še eno točko na dnevnem redu, in sicer točko 3C, 

premoženjsko zadevo, in sicer izbris zaznambe javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 2135 

Drulovka, parcela 581/12 ID7307922 in katastrska občina 2135 Drulovka, parcela 581/14, ID7307918. Razprava? 

Ni razprave. Hvala lepa. Dajem na dnevni red na glasovanje, da se na dnevni red uvrsti nova točka 3C, 

premoženjska zadeva. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 26 za, super. Gremo 
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še ena zadeva, predno odprem razpravo na dnevni red, in sicer, da vas obveščam, da bom v skladu s 3. točko 

129. člena poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem pete točke: odlok o spremembah 

in dopolnitvah odloka o organizaciji in delovnem področju mestne uprave Mestne občine Kranj, sprejem šeste 

točke: odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave občin Gorenjske po 

skrajšanem postopku. V redu, odpiram razpravo na dnevni red? Ni razprave. Gremo, s tem zaključujem razpravo 

in dajem v potrditev dnevni red, kot ste ga dobili od 1 do 13, s tema dvema dodatkoma. Vašo prisotnost, prosim. 

27, hvala lepa. Prosim, če glasujete o dnevnem redu. Hvala lepa, hvala lepa, 26, nihče proti. Gremo na točko 1, 

potrditev zapisnika druge seje mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročilo o izvršitvi sklepov. Poročilo 

bo podal Bojan Veselinovič, direktor mestne uprave. Bojan, prosim.  

 

BOJAN VESELINOVIĆ (direktor mestne uprave Mestne občine Kranj) 

Druga seja je bila prvega februarja letos, po potrditvi zapisnika prve konstitutivne seje in prve izredne seje 

mestnega sveta, je bila druga točka s kadrovskimi zadevami, bile so tri, za direktorja Zavoda za šport Kranj, za 

predstavnika lokalnih skupnosti v svet vzgojnega zavoda Kranj in za predstavnika lokalne skupnosti v svet lokalne 

skupnosti Centra za socialno delo Gorenjske, pod tretjo točko z naslovom premoženjske zadeve so bile 

obravnavane predlagane prerazporeditve sredstev in tudi sprejete, vložen je bil zahtevek za začetek postopka 

za oceno ustavnosti oziroma zakonitosti zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo oziroma zakona o 

financiranju občin, pod četrto točko je bil sprejet odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o izvedbenem 

prostorskem načrtu Mestne občine Kranj, spremembe številka 7, s tehničnim popravkom. V peti točki oziroma 

pod peto točko je bil sprejet odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic v Mestni občini Kranj v fazi 

osnutka, pod šesto točko dokončno sprejet in objavljen v Uradnem mestu odloka o spremembah odloka o 

gospodarskih javnih službah, pod sedmo točko, odlok o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 

izobraževalnega zavoda Kranjski vrtci, prav tako objavljen v Uradnem listu. In pod osmo točko pravilnik o 

spremembah pravilnika o sprejemu otrok v vrtec, prav tako objavljen v uradnem listu. Pod deveto točko so bile 

sprejete spremembe cen programov v vrtcih, in sicer v javnih vrtcih na območju Mestne občine Kranj, v 

zasebnem vrtcu Dobra Teta, v vrtcu Duhec in v zasebnem vrtcu pri Dobri Vesni. Tudi te stvari so bile objavljene 

v Uradnem listu. Pod deseto točko je bilo dano soglasje k ceni storitvam za pomoč družini na domu, pod 11 točko 

odredba, objavljena v uradnem listu za tem, ko je bila sprejeta v mestnem svetu o spremembah in dopolnitvah 

odredbe o določitvi parkirnih con in območij za pešce, pod 12. točko odredba o spremembah in dopolnitvah 

odredbe o določitvi območij parkiranja, taks in cen parkirnin in pod 13 točko, sklep o lokacijski preveritvi za 

individualna odstopanja ML6. objavljen je bil v Uradnem listu, podobno kot sklep sprejet pod zadnjo točko 

dnevnega reda, gre pa za sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega proračuna v Mestni 

občini Kranj za leto 2024, 2025. To je kratek pregled sklepov druge seje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Ima še kdo pripombe na zapisnik? Ne. Potem dajem na glasovanje sklep, da se potrdi zapisnik druge 

seje mestnega sveta Mestne občine Kranj, z dne 01.02. ter poročilo o izvršitvi sklepov, vašo prisotnost, prosim. 

Hvala lepa. Prosim, če glasujete o prvi točki. Hvala lepa, soglasno sprejeto. Gremo na točko 2, tukaj imamo 

dodatno točko še E, kot smo rekli. Jani, prosim.  

 

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 

Dober dan, lep pozdrav še v mojem imenu, hvala lepa za besedo. Pod točkami A, B, C in D imamo mnenja lokalne 

skupnosti o kandidatih za ravnatelje srednje ekonomske, storitvene in gradbene šole Šolskega centra Kranj, 

potem strokovne gimnazije Šolskega centra Kranj, Srednje tehniške šole Šolskega centra Kranj ter Višje strokovne 

šole Šolskega centra Kranj. Glede na to, da gre za bolj tehnično zadevo, mnenje lokalne skupnosti in na komisiji 

ugotavljamo, da predlagamo vsem pozitivno mnenje, predlagam, da se točke od A do D obravnavajo v paketu in 

se tako tudi glasuje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa. Kakšna razprava? Potem dajem na glasovanje sklep, da se o točki 2 A, B, C, D glasuje v paketu. 

Vašo prisotnost, prosim. Ok, hvala lepa, kdo je za ta predlog. Hvala lepa. Soglasno sprejeto. Super, torej 

glasujemo o točkah A, B, C, D, pod točko 2, skupaj, kdo je za ta predlog. Najprej vašo prisotnost, prosim. 27, hvala 

lepa. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 28, soglasno za, gremo na točko 2E, Jani.  
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JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala še enkrat za besedo. Pod točko 2E imamo predlog kandidatov za predstavnike uporabnikov lokalnih 

skupnosti v svetih javnih zdravstvenih zavodov, katerih ustanovitelj je Republika Slovenija. Malo smo imeli 

debate na naši komisiji glede tega, in sicer glede na to, da lokalna skupnost le predlaga ministrstvu kandidate, ki 

bi lahko zastopali lokalne interese, na drugi strani pa jih ministrstvo potem tudi izbere in na koncu imenuje vlada, 

mestna občina Kranj v tem primeru nima direktnih svojih predstavnikov, edino preko ministrstva, smo predlagali, 

da se za obe ustanovi potrdijo vsi prijavljenih kandidati, in sicer pod prvo točko, da se za predstavnika 

uporabnikov v svetu Bolnišnice za ginekologijo in porodništvo Kranj določi Sabina Senčar, pod drugo točko v 

svetu Univerzitetne klinike in pljučne bolezni in alergije Golnik da se določijo Gaja Štovičej, Zoran Stevanović in 

Primož Terplan. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Jani, odpiram razpravo. Ni, Saša, prosim.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Zdaj jaz bi prosila, če lahko o vsaki zadevi posebej glasujemo, ker sem se tudi na komisiji tako 

opredelila glede ene in glede druge točke.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo. V redu? Potem dajem na glasovanje prvi sklep, in sicer za kandidatko za predstavnikov 

uporabnikov v svetu Bolnišnice za ginekologijo in porodništvo Kranj se določi Sabina Senčar. Vaša prisotnost, 

prosim. Še kdo, ne? Hvala lepa. Prosim, če glasujete, kdo je in kdo proti. 19 za, hvala lepa. Ugotavljam, da ja naša 

kandidatka Sabina Senčar. Potem pa točka 2, od točke 2F. za kandidate za predstavnike uporabnikov v svetu 

Univerzitetne klinike za pljučne bolezni in alergijo bolnik, se določi Gaja Štovičej, Zoran Stevanović in Primož 

Terplan. Prosim za listo prisotnosti oziroma vašo prisotnost. 26, še kdo? V redu. Glasujemo, prosim. Hvala lepa. 

25 za, ugotavljam, da je tudi ta sklep sprejet. Vsem čestitam. In gremo na točko 3, Mateja, prosim. 3A.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Župan, hvala za besedo. Lepo pozdravljeni. Mestni svet seznanjamo z izjemno dodelitvijo stanovanja na podlagi 

določbe 29. člena pravilnika o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem. In sicer je bilo stanovanje dodeljeno 

za določen čas, šestih mesecih, do konca meseca junija 2023 občanu, ki mu je, ki je ob požaru ostal brez doma. 

Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Odpiram razpravo. Ni, hvala lepa. Potem dajem sklep na glasovanje, vašo prisotnost, prosim. Vmes berem, da se 

je mestni svet seznanil s sklenitvijo najemne pogodbe, sklenjene na podlagi izvedenega postopka izjemne 

dodelitve neprofitnega stanovanja v najem v skladu  z določili 29 člena pravilnika o dodeljevanju neprofitnih 

stanovanj. Hvala lepa. Kdo je za, kdo je proti? Prosim, če glasujete. 27 za, hvala lepa. Mateja, 3B.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Nadalje mestni svet seznanjamo, da smo na podlagi prav tako določbe 29 člena pravilnika o dodeljevanju 

neprofitnih stanovanj v najem podaljšali za nedoločen čas šestih mesecev, in sicer do konca meseca maja družini, 

kateri je oče zaradi padca s češnje postal invalid, paraplegik.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, odpiram razpravo. Dobro, Irena, prosim.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Hvala za besedo, vsi lepo pozdravljeni. Jaz bi samo vprašala, ker za iste osebe večkrat potem podaljšujemo, vedno 

gre za podaljšanje, zdaj že vsi to družino poznamo, ker je že iz prejšnjega mandata bilo. A ni bil vmes razpis, jaz 

predlagam, da se ta družina prijavi na razpis in lepo po rednem postopku je stanovanje dodeljeno, zato ker ti 

pogoji dodeljevanja so točkovani, stvari se točkujejo, mislim, da bi gospod sigurno bil zelo visoko na vrhu pri 

dodelitvi in se mi zdi, da dejansko je to kot nek by pass, kot nekomu podaljšujejo, medtem ko so čakajoči na 

seznamu, ki ne dočakajo dodelitve, čeprav so tam zelo visoko. Jaz bom glasovala za dodelitev, da ne bomo narobe 



4 
 

razumeli, ampak predlagam, da se ta osebe nagovori, da oddajo vlogo takrat, ko je razpis, da potem mi nimamo 

tega podaljševanja.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Irena. Mateja, boš imela kaj za dodati?  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Samo to, da je gospod kandidiral na razpisu, samo ni uvrščen tako visoko, da bi dobil v bližnji prihodnosti 

stanovanje. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa, še kdo? Ne. Potem gremo kar na glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če 

glasujete. Soglasno sprejeto, super, hvala lepa. Gremo še na to dodatno točko 3C, bi kar prosil, Mateja.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Predstavitev imam. Predlagamo, a kar začnem? Predlagamo ukinitev statusa grajenega javnega dobra, in sicer 

na dveh zemljiščih v katastrski občini Drulovka, ki se nahajata v sklopu zbirnega centra Zarice zaradi nameravane 

prodaje in pa nadaljevanju gradnje sončne elektrarne, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, odpiram razpravo. Se je kdo prijavil? Ne. Hvala potem gremo na glasovanje. Najprej vaša prisotnost, prosim. 

Prisotnost, hvala. Prosim, če glasujete. Hvala lepa, 26 za, soglasno sprejeto, ok. Gremo na točko 4, odlok o 

rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023. Mirko, prosim.  

 

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 

Prav lep pozdrav vsem svetnicam in svetnikom ter ostalim prisotnim. Zdaj, če na uvodu povem, da najprej na 

mizo ste dobili dopolnitev tega gradiva, namreč pri pripravi so izpadle štiri vrstice, tako da se dopolnjuje načrt 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj, ki je v gradivu od strani 307 naprej. Če gremo 

ta prvo na vprašanje, kaj rebalans sploh je? Rebalans je uskladitev sprememb proračuna med proračunskim 

letom. Očitno bo tole delalo. Pa preden grem na razloge, je treba tudi povedati, da rebalans se v skladu s 129 

členom poslovnika mestnega sveta Mestne občine Kranj sprejema po enofaznem postopku. Če pogledamo 

odlok, sam odlok o rebalansu, ki je relativno kratek, pa samo na hitro povem spremembe s prvim členom, 

spreminjamo drugi člen sprejetega odloka o računu za leto 2023, gre za člen ki določa višino proračuna po 

splošnem delu, v drugem členu dopolnjujemo peti člen odloka na koncu osmega odstavka, kjer dodajamo pravico 

župana za prerazporeditve v primerih spremembe organizacije mestne uprave in skupne občinske uprave občin 

Gorenjske ter v okviru projektov participativnega proračuna in investicij v krajevne skupnosti. To smo dodali te 

pravice, da ne bo problemov pri izvrševanju proračuna. Predvsem zato, ker odlok, ki je tudi danes na dnevnem 

redu te seje, o spremembi odloka o skupni občinski upravi, morajo sprejeti vse občine v enakem besedilu in jasno 

ne moremo vedeti točno, kdaj to bo. V tretjem členu črtamo deseti člen sprejetega odloka, to je bilo določilo, v 

katerem je bilo v okviru splošne proračunske rezervacije so bila rezervirana sredstva za participativen proračun, 

ta člen ni več potreben, ker je projekt participativnega proračuna uvrščen v sam NRP. V četrtem členu pa 

dodajamo nov 14. člen, kjer določamo pravice zadolževanja Komunale Kranj do višine 8 milijonov evrov, gre za 

povsem enako dikcijo, ki smo jo imeli že v odloku za leto 2022, vendar ker Komunala do gradbenega dovoljenja 

za projekt v Zarici še ni prišla, moramo vse občine ustanoviteljice ta člen uvrstiti v odlok za letošnje leto. Toliko 

o samem odloku. Kje so razlogi za rebalans? Prva je treba povedati, kar v gradivu nisem zapisal, da je bil proračun 

za leto 2023 sprejet novembra 2021, se pravi pripravljal se je na jesen leta 2021 in je skoraj leto in pol od tega. 

Razlogi so tako na strani prihodkov kot odhodkov. Bistveno se nam je povečala dohodnina za 2,3 milijona, potem 

so se nekaj spremenili transferni prihodki, ostanek sredstev je bistveno večji kot smo načrtovali v sprejetem 

proračunu. Predvsem je pa na spremembe vplivala tako imenovana ukrajinska kriza, inflacija, dvig cen 

energentov, gradbenega materiala in storitev in pa plač ter obrestnih mer. Če čisto na kratko pogledamo, kako 

je rebalans ali pa proračun sestavljen. Sestavljajo ga trije bistveni deli, splošni del, kjer so bilance prihodkov, 

odhodkov, račun financiranja terjatev naložb proračuna in financiranja, drugi del je poseben del, tretji del so pa 

načrti razvojnih programov za obdobje naslednjih štirih let. Sestaven del proračuna ali rebalansa so tudi vse  

obrazložitve, kadrovski načrt, program prodaje finančnega premoženja in pa načrt ravnanja z nepremičnim in 
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premičnim premoženjem. Proračun je zmeraj sestavljen po predpisanih klasifikacijah, po institucionalni, 

ekonomski, programski in funkcionalni. Samo še enkrat poudarek, kako se sploh proračun gleda. Splošni del 

proračun zajema vse prihodke in vse odhodke ali pa če hočete prejemke in izdatke po ekonomski klasifikaciji, po 

kontih. Poseben del, v posebnem delu so zajeti vsi izdatki proračuna po vseh neposrednih uporabnikih 

proračuna, to so pri nas mestni svet, župan, nadzorni odbor, mestna uprava in vse krajevne skupnosti ter skupna 

občinska uprava občin Gorenjske. Poseben del je sestavljen tako po institucionalni, programski in ekonomski 

klasifikaciji ter po proračunskih postavkah. V načrtu razvojnih programov je pa samo del tega posebnega dela. 

Tisti del, ki se nanaša na izdatke proračuna v investicijskih projektih, tako imenovanih NRPjih. Če gremo pogledati 

po splošnem delu proračuna, kakšne so razlike, lahko ugotovimo, da smo v sprejetem proračunu načrtovali za 

68,2 milijona evrov prejemkov, v rebalansu je teh prejemkov načrtovanih za 72,1 milijon evrov, izdatki smo 

predvideli v predvidenem proračunu za 80,6 milijona evrov, v rebalansu jih predvidevamo za 8,5 milijona več, v 

višini 89,1 milijon evrov. Od vseh teh 89,1 milijon evra je v rebalansu v načrtu razvojnih programov dobrih 31 

milijonov evrov predvidenih odhodkov, v sprejetem proračunu jih je bilo samo za 28,4 milijona evrov. Če to 

pogledamo, imamo malo drugače, imamo prihodkov in drugih prejemkov za dobrih 72 milijonov, pet milijonov 

evrov je ostalo na računih proračuna konec leta in pa zadolžitev je še vedno predvidena do višine 12 milijonov 

evrov. S tem je proračun oziroma rebalans uravnotežen. Če samo na hitro pogledamo te glavne dele prihodkov, 

vidimo, da smo davčnih prihodkov predvideval v prejetem proračunu za slabih 44 milijonov evrov, v rebalansu 

jih predvidevamo 47,6 milijona evrov. Nedavčnih prihodkov je predvidenih nekaj malega več kot v sprejetem 

proračunu, torej 12,3 milijona evrov, transfernih prihodkov predvidevamo nekaj manj kot v sprejetem 

proračunu, slabih 10 milijonov evrov, v sprejetem proračunu je pa predvidenih za dobrih 10 milijonov evrov. Če 

pogledamo izdatke po ekonomski klasifikaciji, vidimo, da se bistveno povečujejo tekoči odhodki za skoraj 4,9 

milijona evrov, tekoči transferji za tri milijone evrov in pa za 2,5 milijona investicijski dohodki. Bistveno se pa 

znižujejo predvidena sredstva za odplačilo dolgov, razlog je pa zelo enostaven. V letu 2021 smo se zadolžili za 

pol manj kot smo predvidevali, v letu 2022 zadolžitve nismo realizirali. Če pogledamo še vse odhodke v dveh 

skopih, izdatki brez odhodkov v načrtu razvojnih programov in pa izdatki po NRPjih, dobimo približno takole 

sliko, se pravi v NRPjih imamo predvideno v rebalansu dobrih 31 milijonov evrov odhodkov, odhodkov brez NRP 

je pa 58 milijonov evrov. Jaz trdim, da je ta rebalans precej optimističen, zato je potrebno tudi opozoriti na 

pomembna tveganja. Z investicijami s predvidenimi investicijami v načrtu razvojnih programov prevzemamo v 

letošnjem letu kar velike obveznosti tudi za naslednja leta, to moramo imeti stalno pred očmi. Rast tekočih 

odhodkov,  nam povzročajo tudi zaključene investicije, ne vemo, kakšna bo rast plač, to, kar nam obljubljajo v 

Ljubljani, ne vemo, kakšna bo inflacija, ne vemo, koliko časa bo osnovna obrestna mera Euribor še rasla in koliko 

bo rasla, vse to pa vpliva tudi na naš krediten potencial in pa na višino potrebnih sredstev za odplačilo anuitet. 

Na koncu sem napisal še, da dohodnina ne vemo, kakšna bo, za naslednja leta, moram povedati, da vlada se je 

lotila spremembe zakona o financiranja občin, sistem financiranja naj bi nekaj spremenili, namreč mestne občine 

vsaj štiri leta močno opozarjamo vlado na to, da so občine vedno, mestne občine vedno bolj podhranjene, kot 

argument pa dajemo ta graf, ki ga tako rad pokažem. Na eni strani imamo s pravilnikom o določitvi 

podprogramov, ki se upoštevajo za določitev primernega obsega sredstev, po domače povedano, to pomeni, da 

višino sredstev, ki za naloge, ki jih občine moramo po zakonu opravljati, tukaj bi človek pričakoval, da bo toliko 

tudi dohodnine, če je dohodnina namenjena financiranju zakonsko določenih nalog občin. Ampak vidimo, da po 

tem rebalansu imamo teh odhodkov predvidenih za 53,2 milijona, dohodnine bo pa letos 35,4 milijone, razlika 

je očitna. Toliko za uvod, hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Mirko, hvala lepa. Odpiram razpravo. Saša, prosim.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Jaz tukaj bi vprašala Mirkota v posebnem delu tega rebalansa proračuna sta dva konta, in sicer, 

oziroma več kontov, ampak konto plače župana, sta navedena dva zneska, v skupni vrednosti, pač letna osnova 

188.640, ki se poveča za 1700 evrov, in pa znesek 64440 evrov, ki se poveča za 1200 evrov. Jaz bom pa še naprej 

spraševala. Na isti strani je pa tudi konto, katera stran je, posebni del 191, na isti strani imamo pa tudi konto 

mestni svet, kjer je predviden znesek 286.518 in pa 0 evrov povišanja. Zdaj mene zanima, ali je v tem kontu, v 

tem znesku so predvidene tudi sejnine za nas tukaj, ki sedimo, ker ali se nanaša sejnina na plačo župana, ne vem 

koliko procentov to pride, če mi lahko to odgovoriš?  
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MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 

Ja, hvala, da si mi povedala, na kateri strani je, da vem o čem govoriva. Prvo, kar je, morebiti bi na uvodu to 

mogel povedati, v oklepaju v obrazložitvah so zneski sprejetega proračuna, drug znese, ki ni v oklepaju so pa 

razlike povečanja ali zmanjšanja po sprejetem proračunu, je Saša prav povzela. Kar se tiče, če od zadaj začnem, 

sejnin, sredstev za sejnine, spadajo pod neposrednega uporabnika mestni svet, to sem poudaril to 

institucionalno klasifikacijo, ker mestni svet je po zakonu neposreden porabnik, župan je pa drugi neposredni 

porabnik, tukaj ne mešat. Osnova za izračun sejnine je županova plača in županove plače v vaših zneskih, v 

zneskih mestnega sveta ni. Pri županu je pa mislim, da sem narobe prebrala, ali se opravičujem, da sem narobe 

zastopil, plača župana ni 188 tisoč, to je komplet organ, je imel v sprejetem proračunu toliko sredstev, upam, da 

sem odgovoril, da nisem kaj pozabil.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Tomaž. Zgrešil sem, prosim, Irena.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica)  

Hvala za besedo še enkrat. Jaz sem nekako pomirjena s tem rebalansom v tem smislu, da noben projekt, ki smo 

ga načrtovali v prejšnjem sklicu, se ne bo neizvajal, gre pa seveda za zamike in tudi nekateri zamiki niso zaradi 

naših razlogov, ker nismo dobili ustreznih razpisov ali dokumentov. Bi pa vseeno nekaj dodala. Na prejšnji seji 

mestnega sveta smo že poslušali, ko so se na nas obrnili z vrtca Mavčiče. Vrtec Mavčiče ima 6 oddelkov, pet 

oddelkov je v Mavčičah, en oddelek je na osnovni šoli Orehek. Vsi, da se spomnimo, vemo, da ena igralnica ni 

primera in se je zaradi tega letos ne da tam izvajati vrtčevskega varstva in torej bi to pomenilo za ta vrtec 

možnost, da imajo samo še pet oddelkov, štiri oddelke v Mavčičah, enega na osnovni šoli Orehek. Dejansko je v 

osnovni šoli Orehek prostora letos še za eno skupino, ampak je težava, da bi lahko tja sprejeli samo starejšo 

skupino otrok. Jaz bi samo povedala, da se v kraju neverjetno trudijo in tudi vodja, pomočnica ravnatelja za vrtec, 

gospa Katja Kržan, dela ves čas, da bi ta problem rešila, da otrokom ne bi bilo treba se voziti v neko drugo okolje, 

ker za otroke je neverjeten stres, da se voziš v neko drugo okolje, potem greš pa v prvi razred pa nikogar ne 

poznaš. Jaz bi samo toliko povedala, da oni so iskali v gasilskem domu, po kraju, kje bi lahko ta enota bila 

nameščena, vse možnosti, da bi tudi to starejšo skupino premestili v osnovno šolo Orehek, priklicali so vse starše, 

samo pet jih je bilo pripravljeno se žrtvovati in voziti otroke, ostali so rekli, ne, mi bi tukaj ostali. In dejansko 

imamo zdaj dve možnosti, in sicer da se namesti kontejnerska enota za eno enoto vrtca, tako kontejnersko enoto 

ima vrtec Velenje, Komenda, Škofja Loka, cen ne poznam, ne jaz ne gospa Katja Kržan, se tako globoko nisva 

poglabljali v zadevo. Druga možnost je pa mogoče še bolj enostavna, da se preuredi igralnica v vrtcu Orehek, 

nekaj prilagoditev bi moralo biti zaradi manjših otrok, tudi ograja na igrišču bi bilo potrebno, da se namesti in 

podobne stvari. Moram povedati, da razpis je še odprt, to pomeni, do jutri poteka razpis in na 11 prostih mest, 

vpis na 11 prostih mest je že 32 prijav, to pomeni 26 otrok se že želi prvega septembra, šest pa kasneje med 

letom, razpis je še jutri in imajo take izkušnje, da so tudi starši, ki zadnji dan po pošti oddajo, to pomeni, da 32 

ali več bo prijavljenih za 11 prostih mest, ko sem rekla verjetno, je prognoza zmanjševanja števila otrok v kraju, 

je rekla kje pa, pri nas se zida, se gradi, pri nas so mlade družine, smo kraj priseljevanja, bomo rabili kvečjemu  

več prostora in ne manj. Mislim, da je zagotavljanje vrtčevskega varstva res ena prioritetnih nalog in če smo vse 

možne stvari dali v proračun, in zelo različne, kakšne, ki bi lahko počakale v primerjavi s tem primerom, bi rekla, 

da poskušajmo najti sredstva in sprejeti eno od teh dveh ponujenih možnih rešitev. Midve nisva našle tretje, to 

pomeni, ali preurediti enoto v osnovni šoli tisto igralnico za to, da bodo lahko najmlajši tam ali pa postaviti 

kontejnersko enoto, to bi bil predlog, da se ta sredstva rezervirajo, ne znam oceniti, ker mi smo pač ženske tako 

rešujemo, moški pa denarje vržejo skupaj za tehnične stvari. Druga stvar je pa, mi se že dva mandata 

pogovarjamo o tej povezavi kolesarski od Žabnice od Kranja do Delavskega mostu. Vedno je rečeno, da se nekaj 

na tem dela, da se župani pogovarjate, je nekaj narejenega, jaz ne vem, ali se to vidi kje v proračunu ali ne. 

Najbolj me skrbi to, ker po tej cesti hodijo tudi pešci in tudi ponoči, ko se konča ob desetih služba, dejansko 

hodijo po tej cesti in je zelo nevarno, ni hudo osvetljeno, sploh ni osvetljena, kar imaš ti od avtomobila luči, toliko 

je svetlobe. Zaradi tega se mi recimo, da bi na tem delu, preden se zgodi nesreča, resnično začeli z reševanjem 

tega, me zanima, ali je karkoli predvideno za ta namen, ali se ta DIP sprejema ali plani, ker vem, da smo se o tem 

že pogovarjali. To je pa vprašanje ali ne.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bo najprej ti Tanja odgovorila glede Mavčič pa vrtca v Mavčičah.  
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TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, bom probala odgovoriti, glede na situacijo, ki se je tam zgodila pa glede na to, da mansardni oddelek res nima 

ustreznih dovoljenj, da bi otroci tam ostali. Najbolj primerna se nam je zdela variantna rešitev glede na vpis v 

prvi razred, da je ena igralnica na osnovni šoli Orehek prostora, kamor bi lahko otroke preusmerili za eno let, ker 

je tudi najbolj elegantna rešitev, glede na to, da je to matična šola, v Mavčičah je pa podružnica, kar pomeni, da 

bodo otroci tako ali tako gravitirali kasneje na to šolo in v bistvu, ker se staršem ne ljubi ali ne morejo ali kakorkoli 

voziti otrok tja, se niso odločili, kar pomeni, da nam je to informacija nazaj, da očitno tako nujno ne potrebujejo 

varstva, če jih ne bi vozili na to lokacijo, potem imajo drugo variantno rešitev, kar se tiče voženj. Mi bomo 

poskušali v letošnjem letu najti rešitev, dejstvo pa je, da nismo upali razpisati oddelka, ker ko je enkrat otrok 

vpisan in izpolnjuje pogoje, smo ga mi dolžni vzeti, ne glede na to, ali ga kam imamo dati ali ne in iz tega razloga 

smo iz previdnosti rajši oddelek manj razpisali. V trenutno odprtem razpisu, dokler dokumentacija ne bo 

pridobljena, ker moramo vedeti, da je varnost na prvem mestu. Dočim za kontejnersko varianto, kot drugo, pa 

nismo predvideli sredstev, niti ne vemo, kam bi kontejner postaviti pa hkrati mora tudi ta začasna rešitev vsaj 

minimalne standarde in normative za vrtčevsko dejavnost izpolnjevati in tudi to bi za eno leto, da bi bilo 

postavljeno, da mi papirologijo uredimo, vendarle tudi kar nekaj stalo občino.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Ja, nisva se čisto razumeli. Ona je klicala starše starejše skupine otrok, če bi bili pripravljeni voziti otrok v osnovno 

šolo Orehek in iz Podrečja in Mavčič so rekli, da raje ne bi oni vozili, naj raje mlajše, ki se bodo zdaj vpisali, dajo 

tja na Orehek, to je to. Ne da ne bi, ti bi pa za veseljem jih vozili na osnovno šolo Oreheke, vendar je ena težava, 

da mora biti igralnica prilagojena za mlajšo starostno skupino in tukaj kot jaz razumem, kontejner odpade, ali je 

možnost, da se zagotovijo tista sredstva, da ta igralnica preuredi za mlajšo starostno skupino?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti)  

Se pravi, prvo moramo vedeti, kakšna prilagoditev je potrebna oziroma ali so možne znotraj vrtca rešitve, da se 

raje ena skupina, trenutno iz vrtca preusmeri v drugo igralnico z malo višjimi predvidevam wcjčki, pisoarji pa 

igralnicami, da jih lahko starejša skupina upošteva, ampak nam je gospa Katja Kržan javila, da tam oddelka tam 

ne bodo razpisali, je bilo že kot trditev, ker starši niso pripravljeni tja voziti otrok, tam oddelka ne bomo razpisali. 

Mi smo predlagali, da se ga razpiše, kljub temu, da se znotraj manjše prilagoditve lahko izvedejo, ampak zdaj 

bomo poskušali z njimi najti neko ustrezno rešitev, ampak glede vpisa, ko je bilo rečeno, da je veliko otrok 

vpisanih, smo pa mi tako ali tako po zakonu o vrtcih po 10 členu dolžni čim je več kot 10 otrok čakajočih, razpisati 

nov oddelek, tako da če bodo med letom več otrok izpolnjevalo pogoje, bomo ta oddelek tudi odprli, dočim še 

to moramo vedeti, da na vpis otrok v vrtec se javijo z vlogo vsi starši, tudi tisti, katerih otroci še ne izpolnjujejo 

pogoje za sprejem v vrtec, je prekinjen starševski dopust in je otrok dopolnil 11 mesecev, ker na ta način dobijo 

dodatne točke, ker so že vpisali, niso bili sprejeti. Marsikakšen otrok že izpolnjuje pogoje za sprejem tekom leta.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, zdaj pa, Marko, boš še ti odgovoril glede kolesarke Žabnica.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Se slišimo. Žabnica je bila kar nekaj časa zapostavljena, vem, da v prejšnjem mandatu smo precej energije v to, 

da so se neki projekti, ker je tudi nesrečna lokacija, namreč Žabnica je ob državni cesti in postopki za pridobitev 

vseh dovoljenj, projektov, so dolgi, zdaj začeli smo in v končni fazi priprave je projektna naloga za povezavo 

Labore – Žabnica, to bomo potem, ko bomo projekte naročali, tudi fazno razdelili in tudi fazno izvajali. Mislim, 

da tam je nujno, prepričan sem, da je nujno potrebna izgradnja in tudi ta projektna naloga to vsebuje, da se 

naredi po celi trasi od Bitenj do Žabnice enostranski pločnik, hodnik za pešce, na drugi strani pa predvidena 

dvosmerna kolesarska povezava ločena z zelenim pasom, s travo, da bo bolj varna in prijazna povezava. Borimo 

se z Direkcijo za infrastrukturo, da bi bila to alternativni odsek državne kolesarske povezave. Če nam to uspe in 

predlagali smo večkrat pisno, ker glavni odsek gre čez Polje, ob železniški progi, da bi bil to alternativni odsek in 

to bi bil potem tudi možnost lažjega sofinanciranja. Kar se tiče ureditve osvetlitve , o tem že bilo precej debate. 

Mi smo dali eno študijo delati, ugotovili smo, da ni ustrezna, ko se pride v naselje Žabnica, da je treba nekaj 

narediti, na to smo opozorili, tudi direkcijo, ugotovili smo, da z današnje perspektive oziroma na podlagi 

današnjih standardov osvetlitve tudi na škofjeloški strani, je bila nedolgo nazaj zamenjana, ni več v skladu s 
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standardi, ta prehod v Žabnico je zdaj še bolj problematičen. To urejamo, ampak na žalost zahteva čas, tako da 

tudi v proračunu so določena sredstva stalno namenjena za javno razsvetljavo, ker imamo tako koncesijsko 

pogodbo, da so tudi notri investicije vključene. Bi pa še izpostavil, da se tam ureja in je že zaključen projekt 

ureditve avtobusnega postajališča, ob tem partizanskem spomeniku in pa še pred osnovno šolo, to pa država 

ureja, mi smo opozarjali na to, večkrat, na večkratnih sestankih, da se je zadeva premaknila, tako da mislim, da 

je že projekt v končni fazi s strani države, da se tam uredi križišče nasproti šole, kjer bo tudi še drugi par 

avtobusnega postajališča. Toliko, je bil kar izčrpen odgovor.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Tomaž, prosim.  

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Jaz bi imel samo vprašanje glede tega rebalansa, glede te obvozne ceste, ki smo jo hoteli 

izgraditi za na Jošta, za katero smo že dobili gradbeno dovoljenje pa me zanima, kaj je točno razlog za zamik? 

Drugo vprašanje, ki ga imam, veliko sem videl, da … na vzdrževanju cest, katere so v določenih krajevnih 

skupnosti so že močno potrebne obnove, zato bi prosil, če se pripravil kakšen spisek, katere planirane ceste v 

tem letu se zaradi tega rebalansa ne bodo izgradile. Tretja stvar je pa pobuda, če bi se dalo to gradivo, ki ga 

dobimo za proračun, pa kar je tabel, da se nam ga pošlje, da tudi v Excel formatu, da lahko sami kaj s tistimi  

tabelicami počnemo, filtriramo, sortiramo, to je to. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala za besedo in vprašanje. Za prestavitev Pševske ceste je izdano je res izdano gradbeno dovoljenje, vendar 

gradbeno dovoljenje ni pravnomočno, ker poteka pritožba tistih dveh hiš, ki sta lastnika teh hiš, ki so vmes, se 

pravi, glede na njihovo pritožbo pa njihove zahteve ne pričakujemo, razen precejšnjega odloga časa ne 

pričakujemo njihovo uspešnost, ampak vseeno se bo ta pravnomočnost zamaknila v prihodnje leto, tako da 

planirati sredstva v letošnjem letu bi bilo nerealno, tako da smo jih planirali v naslednjih dveh letih.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. To je pa to, ostalo si pa. Sonja, prosim.  

 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Jaz bi opozorila na funkcionalno klasifikacijo pod številko 7 sem opazila, da je za zdravstveno 

mesto 192100 namenjenih 1,693.965 milijona evrov za zdravstvo in splošne zdravstvene storitve. Nekje sem 

prepričana, da gre tukaj za odkup prostorov v prizidku zdravstvenega doma in če je to to, bi se iskreno zahvalila 

županu za ukrepanje v zaščito starejše populacije in vseh bolnikov, ki bolujejo za diabetesom in ostalimi zadevami 

pa se zdravijo, tukaj namesto na Golniku, in bodo še naprej v Kranju, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Hvala lepa. Vlasta, prosim.  

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo, lep pozdrav vsem. Na prejšnji seji je kolega Jure iz naše stranke dal pobudo, da se resno lotimo 

projekta izgradnje nove koncertne dvorane v Kranju in v zadnjem stavku zapisniku stoji stavek, da pač svetniška 

skupina NSI predlaga, da se v  rebalansu predvidijo sredstva za začetno načrtovanje koncertne dvorane v Kranju 

in če resno mislimo s tem, me zanima, financ minister tamle, ali so v tem rebalansu že kakšna sredstva kjer skrita, 

ker sem iskala pa se ne znajdem dobro ali jih še ni oziroma kdaj bodo, ker mi bomo to kar zelo težili, verjetno na 

vsaki seji. Hvala za besedo.  

 

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
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Ja, direkten odgovor. Posebnih sredstev za to v rebalansu ni, ampak lepo vas prosim, pa se komu sanja, koliko 

taka koncertna dvorana košta? Pa naslednje vprašanje, če se komu sanja, glede na to, kar sem na uvodu 

predstavil, kjer bomo ta sredstva dobili? Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

To je zdaj temeljno vprašanje, kot ste videli, se nam škarje odpirajo, druga zadeva pa kje prostor najti.  

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Ja, jaz sem gledala tisto postavko na kulturi pa sem malo gledala premična in nepremična kulturna dediščina pa 

so neki zneski kar precej visoki, dobro, lahko je to čisto drugo področje, potem sem šla brati tekstualni del, na 

kaj se to nanaša, in tam so te dejavnosti, od gledališča, knjižnice in tako naprej. Skratka, jaz ne vem, po eni strani 

je prihodkov več,  dohodnine je bilo več, vsega je bilo več, po drugi strani smo nekatere investicije preložili, črtali 

jih nismo, a v štirih letih nismo sposobni tega narediti, povejmo danes, ker ta pobuda ni od nas, to je bila vaša 

obljuba, župana, Matjaž, pred volitvami, da Kranj dejansko rabi koncertno dvorano, to se vsi strinjamo, zdaj 

moramo pa pokazati še dobro voljo in pa tudi poiskati sredstva, ker ne verjamem, da se v tako velikem proračunu 

ne da dobiti, res ne.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Taka investicija je krepko čez 10 milijonov, da bi delali javno zasebno partnerstvo, prvič še prostora nimamo, mi 

trenutno nimamo zemljišč v lasti, da bi to lahko postavili in definitivno v tem trenutku je nerealno pričakovati, 

da se bomo ega projekta lotili, ker po eni strani imamo velika vlaganja v šole in vrtce, kar je definitivno bolj 

pomembno v tem trenutku. Kar se pa koncertne dvorane, pa v tem trenutku sploh nimamo zemljišča, tudi če bi 

ga imeli, bi bila zgodba druga, tako pa zemljišča nimamo primernega.  

 

VLASTA SAGADIN (občinska svetnica) 

Jaz bi samo Janija citirala iz zadnje seje, če smem. Jani je povedal, da se bo v kratkem odprl nov prostor, 

komercialni prostor v kino center, v kinu center bosta dve kino dvorani in en večnamenski prostor, ki bo 

omogočal koncert, to je bil en del odgovora. Potem pa: mestna občina Kranj planira, da bi novo koncertno 

dvorano imeli na območju Stare Save, idejna zasnova je že izdelana, težava je v tem, da se investitorji še niso 

dogovorili z zavodom za varstvo kulturne dediščine. In zdaj mi pričakujemo, če so že kje kakšnih 20 tisoč evrov v 

rebalansu, recimo, sem eno številko povedala na pamet, da resno namero pokažemo, da gremo v izgradnjo.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Idejna zasnova na nivoju pač umeščanja v prostor za Staro Savo je narejena, se pravi, o tem sem govoril, ampak 

trenutno je zadeva na Zavarovalnici Triglav, ki nima namena investirati, iščejo kupca, ko se bo pa ta kupec našel, 

bomo pa skupaj s tem kupcem razvijali projekt naprej, ker projekt predvideva, da se na tem mestu namesti v 

celotnem kompleksu koncertna dvorana, ampak da bi zdaj za 20 tisoč evrov karkoli naročali, je nerealno in 

metanje denarja preč, če niti še nimamo na drugi strani rešenih stvari z Zavodom za varstvo kulturne dediščine 

in sploh investitorja, ki ga pač trenutno ni, če se projekt še ne razvija na investitorski strani, zakaj bi dajali 20 

tisoč evrov. Takoj ko se bo pa javil, pa z veseljem skočimo zraven in s parkirno hišo in z koncertno dvorano, 

ampak še enkrat, je nerealno, da bi zdaj v tem trenutku, ko tega ni, dajali 20 tisoč evrov. Te kratkoročne želje pa 

potrebe pa bo verjamem, da bodo s Kinom Center, kar sem prejšnjo sejo omenjal, bodo tudi naslovljene, hkrati 

se bo v Prešernovem gledališču z te najemom dodatnih prostorov, tudi malo sprostil glavni oder, tako da bo več 

vsebin možno pa še tretja možnost je, da v Kranju obstaja posestvo Brdo, ki pač večje dohodke lahko sprejme in 

tudi v zelo lepi, veliki in tudi prepoznani dogodki kot koncerti glasbene šole, so v tistem objektu že bili. Željo 

imamo, ampak brez investitorja in razvijalca tega projekta na stari Savi smo ujeti, ker prostora enostavno pač 

nimamo.  

 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica).  

Hvala za besedo še enkrat. Jaz imam en predlog, za neko začasno rešitev. Na Primskovem imajo krasno dvorano 

pa zelo veliko, mislim, da je ena največjih dvoran v Kranju, ki bi se jo dalo porabiti tudi za določene koncerte, 

tako da bi bilo fino pomagati krajevni skupnosti Primskovo, ki je lastnik, posredno je pa lastnik Mestna občina 

Kranj, ne glede na to, da zemljiško knjižno je to napisano na Krajevno skupnost Primskovo, vse pa pripada občini 
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na koncu koncev. Bi bilo fino, da se pristopi k obnovi doma, vsaj toliko, da se lahko notri vršijo taki koncerti, kot 

si jih želimo. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, v redu. Nadaljujemo naprej. Ni več nikogar, v redu, potem gremo na glasovanje, teh sedem točk, ki 

so napisani kot sklepi, na glasovanje dajem kot enoten sklep, vseh sedem točk naenkrat, vašo prisotnost bi prosil. 

Še malo. Ok, prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa, super, 27 za, nihče proti. Ugotavljam, da je rebalans sprejet, 

hvala lepa tudi vse, ki ste delali na tem projektu. Gremo na točko 5, in sicer odlok o spremembah in dopolnitvah 

odloka o organizaciji in delovnem področju mestne občine Mestne občine Kranj. Gre za osnutek in kasneje tudi 

predlog za skrajšan postopek. Mateja, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala za besedo. Predlagamo sprejem odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o organizaciji in delovnem 

področju mestne uprave Mestne občine Kranj. S spremembo odloka se bo v okviru mestne uprave ukinil Urad 

za okolje in prostor in izvajanje njegovih nalog preneslo na skupnost občinsko upravo Občin Gorenjske. Nadaljnje 

naloge v zvezi z načrtovanjem, organiziranjem in gospodarjenjem s počitniškimi objekti, iz oddelka za pravne in 

kadrovske zadeve prenesel v oddelek za splošne zadeve, civilno zaščito in reševanje. Kot sem dejala, se bodo 

naloge s področja urejanja prostora in varstva okolja nemoteno opravljale v okviru skupne občinske uprave občin 

Gorenjske, s prejemom predlaganega odloka pa bo občina Kranj skladno s četrtim odstavkom 26 člena zakona o 

financiranju občin iz državnega proračuna pridobila dodatno financiranje v višini 10 procentov. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Če ne, potem kar dajem na glasovanje. Glasujemo torej o točki 5, najprej gremo, 

da se sprejme osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če 

glasujete. 28 za, drugič, odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o organizaciji in dela na področju mestne 

uprave Mestne občine Kranj se sprejme po skrajšanem postopku, glasujemo. Najprej vaša prisotnost. Hvala lepa. 

Prosim, če glasujete. Hvala, 28 za, nihče proti. In tretjič, sprejme se odlok o spremembah in dopolnitvah odloka 

o organizaciji na delovnem področju mestne uprave mestne občine Kranj. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, 

prosim, če glasujete. Hvala, 27 za, nihče proti. Gremo na točko 6, odlok o spremembah in dopolnitvah odloka 

o ustanovitvi skupne občinske uprave občin Gorenjske, gre za osnutek in potem v nadaljevanju predlog za 

skrajšan postopek. Mateja, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala za besedo. V povezavi z odlokom o spremembah in dopolnitvah odloka o notranji organizaciji in delovnem 

področju mestne uprave Kranj, predlagamo sedaj v sprejem tudi odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 

ustanovitvi skupne občinske uprave občine Gorenjske. Skupna občina uprava občin Gorenjske je bila 

ustanovljena s strani Mestne občine Kranj, občine Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Preddvor, Šenčur in 

Tržič in je začela delovati s 01.01.2022. V letu 2022 je skupna občinska uprava izvajala naloge na treh delovnih 

področjih, in sicer občinsko inšpekcijsko nadzorstvo, občinsko redarstvo in pa notranja revizija. Glede na izražen 

interes Mestne občine Kranj in pa občine Jezersko in Preddvor za prenos in opravljanje naloge varstva okolje in 

pa nalog urejanja prostora, na skupno občinsko upravo definirano strokovne in upravne naloge, skupne službe 

varstva okolje in pa strokovne in pa upravne naloge skupne službe urejanja prostora. Temeljni razlog za sprejem 

sprememb in dopolnitev tega odloka pa bo opravljanje dodatnih dveh nalog, povečalo sofinanciranje države, in 

sicer pri mestni občini Kranj in pri vseh tistih občinah, za katere se bodo opravljale vse naloge, torej iz dosedanjih 

40 procentov na 50 procentov.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Mateja. Odpiram razpravo. Ni. Potem gremo kar na glasovanje. Ana, pardon, se opravičujem.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Mene pa samo zanima, upam, da nisem preveč površno prebrala to konkretno pomeni prenos teh oddelkov 

oziroma tega konkretno oddelka pa me zanima, kako to vpliva na število zaposlenih Mestne občine Kranj, ki se 

bodo pač prezaposlili, stacionirani oziroma jih bodo imeli vsi še vedno na Mestni občini Kranj naslov, tudi 

zaposleni, kot na tej lokaciji pa stroškovno me zanima, koliko občina Kranj pravzaprav prihrani na račun tega, da 
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bodo stroški za zaposlene, ki se bodo prebekslali na skupno se pravi občinsko, za občino Gorenjske, koliko je to  

prihranka na ravni zaposleni pa strošek?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bo kar Mateja.  

 

MATEJA KOPRIVEC (VODJA ODDELKA ZA PRAVNE IN KADROVSKE ZADEVE) 

Kar se tiče delodajalec je še vedno mestna občina Kranj, tudi na skupni občinski upravi je kot delodajalec kar se 

tiče zaposlenih, bodo obstoječi zaposleni prešli na skupno občinsko upravo, in sicer predvidenih je 15 delovnih 

mest, ki pa se bodo nekateri bodo opravljali naloge v okviru službe za urejanje prostora, drugi pa v okviru varstva 

okolja. Glede prihranka bom pa tako, bom rekla, malo na oko, ocenila, da bo okrog 300 tisoč za mestno občino 

Kranj s tem na letni ravni.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Še kdo. Dobro vprašanje, prihranek bo občuten, kar se tega tiče. Dobro, gremo na glasovanje, imamo dvakrat 

glasujemo, najprej, da se sprejme osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi skupne 

občinske uprave občin Gorenjske. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če glasujete. Hvala lepa, 26 za,  

soglasno, nihče proti. Gremo zdaj točki dve in tri skupaj, se pravi, da se najprej ta odlok sprejme po skrajšanem 

postopku in da se potem sprejme logično odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi skupne 

občinske uprave občin Gorenjske. Vašo prisotnost, prosim. 28, prosim za glasovanje. Soglasno 28, hvala lepa. 

Gremo na točko 7, amandma k odloku o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic mestne občine Kranj, 

pardon, najprej odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine. Marko, prosim.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Ja, prvič ste to obravnavali že na prejšnji seji, vsebinsko je bila zadeva pojasnjena, tako da se ne bi še enkrat 

zamujal na tej točki, podane so bile pripombe že v prejšnjem, na prejšnjem zasedanju statutarno pravne komisije, 

ki se jih je tokrat upoštevalo in pa tudi na tem zasedanju, na zadnjem zasedanju statutarno pravne komisije so 

bili še dodatni predlogi, zato se tudi predlaga v sprejme še dodatne amandmaje, če ja pa kakšno vprašanje, sem 

pa na voljo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Marko, kakšna debata. Tomaž, prosim, potem Vlasta.  

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala še enkrat za besedo. Mi smo na komisiji tudi pogledali, na komisiji za okolje, prostor in komunalno 

infrastrukturo smo šli skozi ta predlog in smo ugotovili, da so notri cenik storitev sprejme sam upravljavec, to se 

nam je zdelo pač tako malo, da dobimo nekoga, ki hoče to imeti zelo drago, mogoče dali notri še varovalko kot 

imamo povsod, da ceno določa upravljavec skupno z županom ali mestnim svetom. To kot pripomba, ko smo 

našli notri, da ne bi prišlo zaradi mogoče kakšnega nagajanja pa samovoljnega spreminjanja ce, to je to, kar smo 

imeli pripombo.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Ja, mi smo se o tem pogovarjali, tudi kolega me je seznanil, jaz se nisem mogel vaše komisije udeležiti, zdaj 

soglasje se pravi upravljavec, to pomeni Zavod za turizem Kranj, če govorimo o samem ceniku, vse cenike, tukaj 

je še ena varovalka, ki jo je potrebno izpostaviti, vse cenike, kot splošne akte, sprejema svet zavoda in direktor 

bo mogel svoj predlog uvrstiti na sejo sveta zavoda, ker se bo to potrdilo v skladu z odlokom o ustanovitvi, aktom 

o ustanovitvi Zavoda za turizem, je tam tudi predstavnik občinske uprave, vi ste v prejšnji sestavi mene imenovali, 

ima tudi uprava že s tem neko vlogo, da zadevo na nek način bdi nad tem, da se nam je zdelo nepotrebno, da bi 

še župana s tem dodatno obremenjevali, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Potem bo to v redu, Tomaž? Vlasta, prosim.  

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
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Hvala za besedo. Tudi jaz sem imela tukaj pomislek, če je prav, da zavod sam določi cene, ampak zdaj sem tudi 

jaz potolažena z odgovorom. Še nekaj bi vprašala v zvezi z zaposlitvijo oziroma z delovnim mestom, kdo bo to 

upravljal, bo to nova sistemizacija delovnih mest, potem na Zavodu za turizem in kulturo, ki bo prevzel, ali bo to 

več zaposlitev, ker bo to tudi nov strošek poslovanja zavoda in bo treba večjo dotacijo in tako naprej, finančne 

posledice nastavitve oziroma prevzema te naloge je treba tudi uvideti, kajne?  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Ja, ena bo dodatno zaposlena oziroma sistemizacija njihova se je že mislim, da spremenila v tej smeri, tako da 

bodo dodatno sodelavko angažirali. Zdaj, pomembno pa je za mestno upravo in mislim, da za celo mestno občino 

Kranj, da bo novi upravljavec proaktivno lahko vodil tržnično dejavnost v Kranju, ker zdaj temu ni bilo tako in to 

je eden glavnih razlogov, da gre to na Zavod za turizem.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo kaj? Ne, potem bomo šli na glasovanje. Najprej predlagam takole, da v vseh amandmajih, to 

se pravi, o vseh štirih amandmajih glasujemo o paketu, če se strinjate, potem dajem najprej to na glasovanje, da 

se o vseh amandmajih glasuje v paketu, vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če glasujete. Hvala, vseh 28 

za, nihče proti. Glasujemo zdaj o vseh štirih amandmajih, vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če 

glasujete. Hvala 25, eden proti. Hvala, ugotavljam, da je zadeva sprejeta. Vsi amandmaji, zdaj damo še sklep na 

glasovanje, da se sprejme odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic mestne občine Kranj s sprejetimi 

amandmaji. Vaša prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če glasujete. Hvala 22 za, šest proti. Hvala lepa. 

Ugotavljam, da je tudi to sprejeto. Ta odlok o ureditvi mestne tržnice. Gremo na točko 8, odlok o naravnem 

spomeniku kanjon reke Kokra, osnutek, pa bi kar prosil Janeza.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Hvala lepa. Za pripravo odloka smo se odločili zaradi zastarelega obstoječega odloka o razglasitvi starega 

mestnega jedra za kulturni zgodovinski spomenik, ki je obravnaval tako kulturno dediščino kot naravo skupaj, na 

to smo bili opozorjeni že pri pripravi OPPN za kanjon Kokre, ki je bil sprejet 2021. In seveda v dogovoru z Zavodom 

za varstvo narave smo po sprejetju OPPN smo tudi šli v pripravo tega odloka, odlok je, bom rekel, določa tako 

območje, ki se razširja v primerjavi s tistim, kar je določal do zdajšnji odlok, in sicer velja, da se celotno območje 

tega naravne, bom rekel, naravnega dela kanjona Kokre obravnava skupno, to je od Savske ceste vse tja do 

sotočja reke Rupovščice in Kokre, namreč Zavod za varstvo narave ocenjuje to enoto kot enovito in je ne želi 

deliti na več delov, sam mogoče na tej sliki tudi vidite, kakšni so procenti po lastništvu v tem območju. Mogoče 

za vmesno informacijo tudi to, da je cilj občine, da se tudi ta procent v lasti Mestne občine Kranj v prihodnjih 

letih povečuje, da se poskuša odkupiti vsa tista zemljišča, ki bodo na trgu na prodaj. Zakaj? Zaradi lažjega 

opravljanja kanjona Kokre in seveda ker verjamemo vsi v to, da je ta biser naravni sredi Kranj nekaj posebnega, 

tako za promocijo turizma kot tudi za same Kranjčane. S samim odlokom pa seveda izpostavljamo naravni 

spomenik. Vedeti je treba, da je celoten kanjon Kokre varovan tudi kot naravna vrednota državnega pomena in 

v tem delu ga pa seveda kot poseben, kot naravni spomenik tudi prezentiramo in z odlokom določamo tako, 

bom rekel upravljanje kot tudi kaj je dovoljeno, kaj je prepovedano in tudi kakšne so morebitne sankcije ter 

ostale zadeve, ki pašejo v odlok in niso obdelane v odloku o prostorskem načrtu. Na kratko je to vse, kar se tiče 

odloka, v kolikor bodo vprašanja, pa z veseljem povem še kaj.  

 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Super, hvala, Janez. Gremo na vprašanja oziroma v redu, Tomaž.  

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala še enkrat. Tudi o tem smo se na komisiji pogovarjali, pa ena stvar, ki nas je zanimala, piše tukaj, da predmet 

odloka so predvsem gozdna zemljišča v lasti mestne občine Kranj pa države, 45 procentov pa 7 zasebnih lastnikov 

37 procentov, to skupaj ni 100 procentov, kva je še druga stvar, ki manjka. Zdaj, v 14 členu smo ugotovili, da je 

zelo ohlapno definirano, kdo izvaja nadzor v kanjonu, pa tam notri je tudi omenjeno snemanje filmov, da je 

prepovedano fotografiranje, kdo bo to nadzoroval, verjetno to, pa v 14 odloku ni napisanih nobenih cen ali pa 

kazni, ki bi bile, ali pa sankcij, kakšne bi bile, če kakšnega pri teh stvareh zasačimo. Pobuda je bila tudi, ko se bo 
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ta kanjon uredil, na začetku pa na koncu se da kot en kanjonški red obnašanja, mogoče pač, da se vsi obiskovalci 

seznanjeni, kaj v kanjonu lahko pa kaj ne. To je, kar smo debatirali na komisiji za okolje in prostor.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Janez?  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Ja, določene stvari smo tudi na statutarno pravni komisiji že imeli podobna vprašanja, tako da določene popravke 

bomo tudi do drugega branja pripravili, argumentirali, tudi kar se inšpekcijskega nadzora tiče, so bila vprašanja 

o, kaj je z občinskim redarstvom, kaj je z naravovarstvenim nadzornikom in kaj je tudi s policijo, ki je sicer vpisana 

notri, pa ravno s policijo, da ne sodi v ta inšpekcijski nadzor in podobno, tako da te popravke bomo seveda ali 

upoštevali ali argumentirali. Ena od zadev tudi, ki je potrebno jo povedati vseeno, da samega upravljavca tudi 

nismo smeli zapisati notri, to je bilo na zahtevo Zavoda za varstvo narave, da upravljavec kot tak ne sodi direktno 

notri, ampak mora biti izbran. Vprašanje je bilo še, glede snemanja, nadzora, ker gre za naravno vrednoto, je, 

bom rekel, bil ta strah izpostavljen ravno s strani Zavoda za varstvo narave, da se kar tako ne sme snemati in 

izvajati nekih aktivnosti, lahko so filmi, lahko so reklame, kakršnekoli druge vrste za druge potrebe, kljub temu 

smo se, bom rekel, je bila to tema debate tudi in smo v sedmi člen dodali to, da so v kolikor se z izvajalcem 

pogodbenega varstva pridobi dovoljenje, da pa so možno tudi snemanje filmov, videospotov, fotografij, seveda 

za javno predvajanje v skladu z varstvenimi cilji, ne za vsako ceno, ne zato, da se trži in služi na ta račun, hkrati 

pa se škodi naravi in življu. Vedeti je potrebno še nekaj, da tudi se skladno s tem odlokom o potrebno sprejeti 

petletni načrt upravljanja in notri bodo tudi naloge, kot so preverjanja stanja narave, tako rastlinskih vrst kot 

živalskih vrst in podobne zadeve, kar pomeni, da je cilj tega odloka dejansko, da se varuje naravna vrednota kot 

taka, kljub temu, da dovoljujemo obiske obiskovalcev in jih želimo obiskovalce, vendar ne pa motečih dejavnosti 

kot so koncerti ali pa neke večje prireditve.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Procenti, v katerem členu je bil to? 60 procentov Republika Slovenija, 26 zasebni lastniki, 14 procentov mestna 

občina Kranj, to je skupaj 100 procentov. Aha, se opravičujem, če je pa tukaj napaka, se pa za to napakico 

opravičujem.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Irena?  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Odlok je obravnavala tudi komisija za finance in premoženjska vprašanja. Z odlokom se 

strinjamo, menimo, da je potrebno sprejeti ta odlok. Vseeno smo se pa malo o tem pogovarjali in izpostavili dve 

stvari, in sicer problematična se nam zdi načrtovana uvedba vstopnine, ker menimo, da je nerealna, neizvedljiva 

pri toliko vhodih v ta kanjon bo nemogoče izvajati, ob tem, da je to tako blizu mestnega jedra in prebivalcem, ki 

to naravno vrednoto koristijo kot park in hodijo na sprehode, se mi zdi, da je to ena stvar, ki jo moramo pozabiti. 

Druga stvar pa. Zraven tega, da ta kanjon Kokre se ureja, je nujno potrebno načrtovati eno parkirno hišo, kjer 

bodo lahko obiskovalci pustili avto in se peš sprehodili do kanjona Kokre. Samo to.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Irena. Maj, prosim.  

 

MAJ FRITZ (mestni svetnik) 

Hvala za besedo, lep pozdrav. Eno vprašanje imam tukaj pri prehodni določbi smo dali eno leto za pripravo načrta 

upravljanja, zakaj tako dolg čas, eno leto se mi zdi malo dolga zgodba, hvala?  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 
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Ne vem, predlog je bil eno leto, se ga v krajšem času pripraviti, sigurno se ga tudi da, ali je, če je to predlog vaš, 

da se skrajša, da se ga lahko da primerno skrajšati.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

To ni ovira, da ga ne bi prejel sprejeli. Hvala. Vlasta, prosim.  

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Eno vprašanje v zvezi z omembo odkupa travnika, v kanjonu Kokre je navedena okvirna cena 200 tisoč evrov, za 

kolikšno površino to gre, meni se ta znesek zdi velik, ne vem kako velik je ta travnik ali kakšna bo odkupna cena 

po kvadratnem metru. To je ena zadeva, drugo bi pa povedala, da sem ravno danes šla skozi kanjon, ko sem 

želela priti do občine čez Hujanski most in potem po tisti potki gor, ko prideš pri Prešernovem gaju, veste, da je 

tam drevo podrto in je podrta ograja in pešpot, da ljudje plezajo tam čez, jaz sem šla nazaj, ker se nočem zvrniti 

tam, je to privat, občinsko, kako boste to reševali, fajn bi bilo, ljudje se pač sprehajajo, je treba vzpostaviti nazaj 

to stopnišče, stopnice, hvala?  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Za odkup zemljišča se dogovarjamo, cena še ni določena, gre pa za travnik, ki je velikosti 9500. Ni pa to stvar 

odloka, ampak bolj kot informacija, da se tudi na tem dela. Za drevo pa v bistvu nimam informacije. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Je bilo dano obvestilo s strani naših inšpektorjev in redarske službe, da je zaprto, bilo je, vem, da je bilo, ampak 

nekdo je odstranil očitno, bomo obvestili redarje, da gredo gledati to, z vrha je sigurno, vem, da je bilo. Smo pa 

pri odloku, tako da. Ok, še kdo kaj? Gre za osnutek, se pravi, gremo na glasovanje, vašo prisotnost, prosim. Hvala 

lepa, prosim, če glasujete o osnutku odloka o naravnem spomeniku kanjona reke Kokre, mislim, da je to zelo 

pomembno dejanje. Hvala lepa, vseh 27 za, hvala lepa. Gremo naprej. 9 točka, lokacijska preveritev za 

individualna odstopanja od prostorskih izvedbenih pogojev za Mavčiče gre, tukaj bomo verjetno debatirali. 

Prosim.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Lep pozdrav. Sklep o lokacijski preveritvi je predviden za območje Mavčiče, to je območje, kjer je vrtec in pa 

dvorana. Na tem območju so pač zaradi pridobivanja dovoljenj je prišlo do tega, da smo ugotovili, da objekt še 

nima vseh uporabnih dovoljenj in da je potrebna legalizacija, in to je razlog, da smo šli v lokacijsko preveritev, 

saj je prišlo do določenih odstopanj od veljavnega OPN, kar se tiče deleža zelenih površin, števila parkirnih mest 

in minimalnega odmika od sosednjega zemljišča v veri, da bo to sprejeto, bomo lahko nadaljevali s postopkom 

pridobitve gradbenega dovoljenja za legalizacijo in ureditve tega območja, ki je za Mavčiče izrednega pomena, 

je to neke vrste center vasi. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Janez, odpiram razpravo. Moram priznati, da je bilo res veliko sestankov s strani krajevne skupnosti 

in nami, ogromno enih zamer v tej vasi, ampak zdaj smo prišli do neke rešitve, da se bo tam lahko izvajali najprej 

energetska sanacija in vse ostalo. Ok, gremo potem kar na glasovanje. Vašo prisotnost, bi prosil. Hvala lepa. 

Prosim, če lahko glasujete. Najlepša hvala. 28 za, soglasno sprejeto. Točka 9 je soglasno sprejeta. Gremo na 10., 

in sicer obvezna razlaga določb tretje točke drugega odstavka 11. člena odloka o spremembah in dopolnitvah 

odloka o zazidalnem načrtu šolski center, načrtu območja šolski center Zlato Polje. Janez, prosim.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Hvala lepa, gre za obvezno razlago, ki govori o tem, da kaj je trajna raba za parkiranje, ki sam odlok OPPN Zlato 

Polje dovoljuje, tukaj smo za upravno enoto imeli različna mnenja, kljub temu, da je to naš odlok in ga s to 

obvezno razlago dodatno ob razlagamo, tako da bo ostal tudi za naslednje, bom rekel, projekte. V informacijo 

pa, da je bil v vmesnem času že potem, ko smo mi pripravili gradivo, izdano gradbeno dovoljenje tudi za ta namen 

za se pravi, ledno dvorano, hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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Hvala, Janez. Tudi to je bilo veliko enega dela in usklajevanja. Kakšno mnenje, kakšna razprava? Ne, gremo kar 

na glasovanje, in sicer glasujemo torej o točki 10, Zlato Polje, obvezno razlago. Najprej vašo prisotnost, bi prosil. 

Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete o 10. točki. Hvala lepa. 27 za, nihče proti, soglasno sprejeto. Super, gremo 

na točko 11, pravilnik o spremembah pravilnika o sprejemu otrok v vrtec.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, hvala še enkrat za besedo. Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec ste obravnavali že na prejšnji seji, razen v 27a 

členu, za katerega smo se nekako dogovorili, da uprava še enkrat preuči možnosti zadržanja prostega mesta v 

vrtcu za otroke, katerih staršem je podaljšanja porodniška odsotnost. Analizo smo kot obljubljeno naredili in 

ugotovili, da pač recimo večina od mestnih občin, šest od desetih, ki so nam na to vprašanje odgovorili, to mesto 

obdržijo. Naredili smo tudi analizo, koliko je tistih otrok, katerim staršem je podaljšana porodniška odsotnost, in 

teh je približno za dva do tri oddelke letno, kar pomeni, da glede na to, da je prvo starostno obdobje nižji 

normativ, okrog 35 otrok in po vzoru zdaj drugih občin, mestnih občin, smo se odločili, da tudi ta člen 

spremenimo. Do zdaj je bila ureditev, da se na prosto mesto dodeli otroku, ki izpolnjuje pogoje za sprejem v 

vrtec, zdaj je pa ta člen spremenjen in predlagamo, da za tri mesece, kot je običajno ali pa v največjem številu 

primerov, podaljšana porodniška odsotnost, tudi mi zadržimo prosto mesto. To za občino ima finančne 

posledice, ki so v gradivu obrazložene po preračunu povprečja. V povprečju občina oziroma starši plačujejo 38 

odstotkov, razliko pa Mestna občina Kranj, kar pomeni, da za razliko so bila sredstva tako ali že planirana, za 

zadržanje teh prostih mest pa ocenjujemo, da bo potrebno na letnem nivoju dobrih 22 tisoč evrov, ki jih bomo 

zagotovili s prerazporeditvijo, torej spreminjamo ta 27a člen glede na utemeljitev, ki sem jo podala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo, je, pardon, Branko Grims. Branko.  

 

BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 

No, vsem lep pozdrav. Tale pravilnik je zdaj boljši kot je bil, edino ena stvar še vedno manjka. Ko govoriš s starši 

otrok, v zadnjem času opozarjajo na tej primere, nekateri tu živijo, gradijo Kranj, gradijo skupnost pa imajo težave 

z vključevanjem otrok v vrtec, ker ni prostih mest na katerih koncih, nekdo pride od drugod, pripelje kup otrok s 

sabo, ker nima nič, je takoj uvrščen, ima vse prednosti in ima vse zastonj, tako da verjetno bi bilo treba dopolniti 

to z neko varovalko, da imajo prednost ali neko tako pametno dikcijo najti ali pa vsaj en pogoj, da neko življenje 

določeno obdobje v mestni občini Kranj, da imaš iz tega dodatno prednost, nekaj takega, ker sicer lahko pride 

do zelo čudnih situacij.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo? V redu, potem gremo kar na glasovanje, in sicer točka 11, pravilnik o spremembah pravilnika 

o sprejemu otrok v vrtec, kot je predlagano. Vašo prisotnost bi prosil, potem bomo pa pač dali mnenje, potlej. 

Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete o tej 11 točki. Hvala lepa, 26 za, soglasno sprejeto. Gremo zdaj na zadnjo 

vsebinsko točko, in sicer točka 12, poročilo o delu lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v 

Mestni občini Kranj za leto 2022. To boš kar ti, Tanja, kajne?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, hvala za besedo. Bom kar jaz na kratko pojasnila, glede na to, da imate zelo podrobne statistične podatke v 

gradivu, jih ne bom obsežno tukaj brala. Skratka, mogoče za svetnike, ki ste na novo mandat pričeli, samo kratko 

pojasnilo, da gre v lokalni akcijski skupini za posvetovalno telo župana že od leta 1999 dalje in ki ga sestavljajo 

strokovnjaki različnih področij, predvsem s ciljem preventive v vrtcih, osnovnih šolah, srednjih šolah, skratka, da 

preprečujejo zlorabo drog. S tem namenom izvedemo tudi vsako leto akcijo stop zasvojenosti, je pa tudi zaveza 

te posvetovalne skupine, da enkrat letno poroča mestnemu svetu o situaciji v mestni občini Kranj. Bom samo Na 

hitro povzela podatke policijske postaje, ki zaznava manjši upad kaznivih dejanj, nekoliko povečano število 

kaznivih dejanj zoper premoženje, pri nadzoru cestnega prometa nekaj več odrejenih alkotestov in temu 

primerno tudi pozitivnih. Sicer nekaj zaradi prepovedanih drog odrejenih nekaj manj strokovnih pregledov, 

ocenjujejo, da je to še posledica covida in malo manj gibanja v prvi polovici lanskega leta. Policija ne glede na te 

statistične podatke, kot rečeno, bolj podrobne v gradivu, ocenjuje stanje kot stabilno. Kar se tiče centra za 

preprečevanje in zdravljenje odvisnosti od nedovoljenih drog v ZD, jih je še vedno 209 vključenih v institucijski 

program na različnih terapijah za odvajanje, dva sta šla v terapevtske skupnosti, pet na detoksikacijo, trije v 
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zapor, dva sta umrla, trije so iz programa izstopili. Nekaj se zmanjšalo novo vključenih pacientov, in sicer iz 30 

na 5, prav tako ponovno vključenih iz 45 na 17 v primerjavi s preteklim letom, sem preverila, kaj bi bil lahko 

razlog za ta upad in očitno, da se zaradi pojava novih drog, heroin nekoliko opušča, ta substitucijski program bolj 

ali manj z metadonom oziroma morfinom je pomenil odvajanje od trdih drog, težko sledimo pojavu vseh teh 

novih drog na trgu. Kar se tiče Nacionalnega inštituta za javno zdravje, nekoliko je zaznano povečanje števila 

kadilcev, teh je okrog 24 odstotkov in smo malenkost nad povprečjem, prav tako se je povečal delež oseb, ki so 

se najmanj enkrat visoko tvegano opile, za tri procente, kar 40 odstotkov je bilo takih, ki so se ga visoko tvegano 

opili, smo pa nekoliko celo manjši od povprečja. Nekaj nad povprečjem smo tudi kar se tiče uporabe marihuane 

in hašiša, ampak tudi tukaj od slovenskega povprečja bistveno ne odstopamo. Kar se tiče osnovnih in srednjih 

šol, tukaj opažamo predvsem nemotiviranost učencev za delo, apatičnost, brez motivacije, s psihičnimi težavami, 

to ocenjujemo, da je zelo velika posledica tudi covida, odsotnosti s šole, neustrezni situaciji doma, tukaj bomo 

še vedno v čim večjem obsegu izvajali preventivne delavnice za starše in otroke, ker se vendarle pokaže kot 

učinkovit pristop, tako da bomo s tem nadaljevali, center za socialno delo v programu Labirint pa Katapult, se 

starostna meja niža, ker imamo starejšo populacijo med 20 in 40 letom oziroma nad 40 upada, je pa zaznano, da 

so bolj motivirani za spremembo in vzpostavitev zdravega načina življenja, je več uporabnikov nižjih starosti. V 

reintegracijskem centru je stanje zelo dobro, da rečem, uspešno, ni bilo nobenega recidiva, uporabniki so 

uspešno zaključili program in se vključili v družbo, šest se jih je zaposlilo, en pa nadaljeval z izobraževanjem, kar 

se tega tiče, je stanje ugodno. Toliko na kratko, poročilo je v celoti priloženo v gradivu, kogar zanima statistika 

bolj podrobno, jaz pa vas ne bi s tem bolj v drobovje obremenjevala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja. Kakšno vprašanje? Irena, prosim.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Jaz bi samo eno stvar izpostavila, dejansko že zaznavamo problem velike odvisnosti otrok od mobilnih aparatov, 

to je precej delavnic na to temo. Ena stvar, ki bi jo tukaj izpostavila, je, da bi se mlade učilo bontona komunikacije. 

Oni se dejansko ne zavedajo, kaj počno drug drugemu, ker ne komunicirajo direktno s tisto osebo, nasilje iz šol 

je že zelo izginilo, jaz praktično ne v osnovni šoli ne v srednji šoli nisem videla nobenega pretepa, ko sem jaz 

hodila v osnovno šolo, srednjo šolo, to ni bilo nič posebnega. Hočem reči, da ta direktna nasilna komunikacija je 

izginila, tudi ni nekega hudega prepiranja, ampak v komunikaciji po spletu gredo pa tako daleč, da tako hudo 

prizadenejo drug drugega, da bi predlagala preventivne delavnice za spoštljivo komunikacijo po spletnih 

omrežjih, kot pač pobuda za dodatek k tem delavnicam. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ja, hvala lepa, Irena, sprejeto na znanje. Imamo sodelovanje z eno skupino in delamo na tem, da pripravimo te 

delavnice za odvajanje od te nekemične oziroma kakršnekoli že odvisnosti. Vlasta, prosim.  

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Jaz bi samo mogoče dodala, kar je Irena začela, jaz sem tole poročilo kar dosti prebrala temeljito 

in res čisto vse šole v zaključku poročil omenjajo to zasvojenost s tehnologijo, kar je res tudi posledica tega 

covidnega stanja, lockdowna, pouka na daljavo, osamljenosti in tako naprej, glede na to, da v Sloveniji obstaja 

samo en center za odvajanje odvisnosti od tehnologij, mislim, da je v Novi Gorici, me zanima, ali obstaja kakšna 

možnost, da tudi v Kranju pridobimo kakšnega strokovnjaka, tovrstnega, ki bi nudil pomoč pri odvajanju od 

tovrstnih zasvojenosti, ker to je dejansko bolj kot mamila, bolj kot alkohol, v porastu, a ne. Nimamo pa točnih 

podatkov, ker je to tako izmuzljiva zadeva, starši pa vedo, s čim se.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Poglej, lani smo imeli predstavitev logout, se imenuje na Cankarjevi delujejo in smo v njimi v navezavi, oni se res 

trudijo in jih bomo vključili letos v te počitniški program, ker veliko staršev, z velikimi starši komuniciramo in bi 

si to želeli, tako da tudi mogoče bomo to izvedli te delavnice na Brdu, vsaj zadnjič sva bila z direktorjem Zavoda 

za turizem gor pa je ta direktorica tudi to predlagala, da bi imeli otroške delavnice na to temo po Brdu. Jure.  

 

JURE BOHINEC (mestni svetnik) 

/ni zvoka/ 
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Jure, še kdo? Ne, potem predlagam, da še tole zadnjo vsebinsko točko sprejmemo, in sicer to se prav, 

da smo se seznanili s poročilom o delu LAS za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini Kranj za leto 2022, 

vašo prisotnost, bi prosil. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. 27 za, nihče proti, torej soglasno sprejeto. Hvala 

in gremo zdaj na 13 točko, prosim za podajo vprašanj, predlogov in pobud. Saša, prosim.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Imam eno vprašanje, in sicer Osnovna šola Stane Žagar. Jaz sem dobila informacijo, da ta 

telovadnica, ki je bila narejena, da nima uporabnega dovoljenja. Ali je to res, je zaklenjena in je ne morejo 

uporabljati? Prosila bi za ta odgovor, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Trenutno smo oddali vso dokumentacijo in čakamo na tehnični pregled, obljubljeno je bilo prejšnji teden, prejšnji 

teden, prejšnji teden, tako da dejansko samo še to čakamo. Ni nobene ovire več, da ne bi dobili več uporabnega 

dovoljenja. Problem, ki je nastal tukaj, je to, da je to dodaten objekt ob glavni stavbi, ki nima uporabnega 

dovoljenja, ker 90 procentov šol v Sloveniji nima uporabnega dovoljenja, ker je to izpred toliko let bilo grajeno 

in tukaj je nastal zelo velik problem in so ekipa, ki je pač se s tem ukvarja, skupaj z upravno enoto, nekako dobila 

s strani ministrstva soglasje, da se lahko vseeno da uporabno dovoljenje za to telovadnico in za vseh šest učilnic, 

tako da jaz, mi imamo to točko stalno na kolegiju in samo čakamo tehnični pregled potem pa ni več ovir, razen 

če bo treba kaj urediti, mislim, da ne.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za odgovor. Zdaj, to se vleče že koliko časa, že kar nekaj časa, ne vem, ali je nekaj ena stena ali en strop se 

je podrlo? Ne vem, da je nekaj odpadlo dol?  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Ne, ne, mogoče je to osnovna šola France Prešeren, če je. Ta šola, telovadnica je v redu, to, kar je župan pravilno 

povedal, postopek je tak, da dokler nimaš tehničnega pregleda, ne moreš dobiti uporabnega. Zakonodaja se je 

vmes menjala, lansko leto sredi leta se je menjala zakonodaja na tem področju in je stvar v tem, da moramo za 

stari del pridobiti uporabno dovoljenje. To se pa da na podlagi listin, da je šola stala pred letom 1964, ne bom 

komentiral, kaj je bilo treba vse narediti, ker vsi vemo, da je ta šola takrat stala, ampak je bilo treba 

dokumentacijo podati, zdaj pa pač samo stvar formalnosti, da se zadeva uredi. Ampak kar zadeva same 

telovadnice, sama po sebi ni problematična, se pa v paketu pridobiva uporabno dovoljenje, kar bo pa fajn, ker 

bo za to šolo potem rešeno tisto, kar bo še kakšno drugo šolo treba v prihodnje.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala, upam, da bo to čim prej.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ni od nas odvisno.  

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Jaz imam samo eno kratko vprašanje. Za časa kampanje se je na Planini med ulicama Janeza 

Puharja 1 in pa Tončka Dežmana so se pojavile neke klopce, ki pa stojijo ob smetnjakih, biološki odpadki, navadne 

smeti itd. te klopce prosim, da se odstranijo, ker tam ljudje ne morejo sedeti, ker smrdi, drugič je pa res 

neokusno, da so tam, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bomo vzeli na znanje. Nina?  

 

NINA ŠMID (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Na avtobusni postaji v Kranju predlagam postavitev ali izgradnjo javnega stranišča, saj smatram, 

da je obstoječe stanje nedopustno, zato ta predlog dajem pod urgentno. Ni nujno, da se javni wc izgradi, lahko 
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se lahko postavi premičnega, glede na predvideno selitev avtobusne postaje, to odločitev prepuščam vam kot 

občini. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Tam, ko je pekarna, za pekarno notri je javni wc, to smo zahtevali, ker v bistvu mi avtobusno postajo ima 

koncesionar, to je Arriva in na naše zahteve se je ta wc odprlo, poleg tega pa smo morali postaviti še klopce, ker 

so to ljudje zahtevali. Če bo WC premičen tam, tam se zbirajo tudi razni ljudje, da ne omenimo koga in bo to 

samo še poslabšalo situacijo. Za obiskovalce, za uporabnike avtobusne postaje je wc organiziran, bom pa 

preveril, bomo preverili, ampak kot jaz vem, je to urejeno.  

 

NINA ŠMID (mestna svetnica) 

To pomeni, ženski je posebej, moški je posebej in invalidi, vse?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Za invalide mislim, da ni, bomo pa…, moški, ženski je, ni pa posebej za invalide, saj to ni zahtevano. Bomo pa 

preverili, a je prav. Rok?  

 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 

Hvala za besedo, Matjaž. Jaz imam dve zadevi, prva je, malček priznam pro domo sua, zanima me, kako visoko 

na prioritetni listi je ureditev infrastrukture v ali pa na ulici Mandeljčeva pot, jaz imam informacije, da je tam 

stvar pod zemljo dokaj slaba, da so cevi tako za čisto kot za umazano vodo močno napokane, da so velike izgube 

pri pitni vodi in da umazana voda ponika v podtalnico. To je prva zadeva, druga zadeva je pa, da se slučajno bi 

na kakšen način dalo kakšno parkirišče več urediti, najti pri mestnem pokopališču v Kranju, ker ko pride do 

pogreba osebe, ki je imela zelo široko socialno mrežo, pride 100 pogrebcev, vsak s svojim avtomobilom, so tam 

resni problemi s parkiranjem, ki se jih pravzaprav ne da rešiti tudi ne z uporabo tistega parkirišča tam pred mini 

trgovskim centrom, kjer je Bartog pa Ave. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bo kar Marko odgovoril. Marko, prosim.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urad za gospodarske dejavnosti in promet) 

Na oba vprašanja. Mogoče od zadaj, glede parkirišča, pri, se pravi mi do zdaj nismo dobili nobene pripombe, da 

je premalo parkirišč pri centralnem osrednjem kranjskem pokopališču, ker tam je precejšnja zaloga parkirišč tudi 

za samo Planino, nekaj so na zasebnih površinah, ob tej tako TUŠ, je pa res, da se je treba malo sprehoditi in ob 

konicah, ko so pogrebi ali pa prazniki, je pač treba malo dlje iti, ni pa tako kritično, da ljudje ne bi mogli nikjer 

parkirati pa še ta parkirišča so celo brezplačna, tako da tukaj niti nismo nobene pritožbe dobili. Drugo vprašanje 

Mandeljčeva…, ja, to je tudi še ena, podžupan me je opozoril, projekt, ko so se lokacijska, LN Planina, povezava 

lokacijski načrt Planina, občina že 15 let mislim, da ni uspela izgraditi povezave od rondoja pri Qlandii, spodaj, 

govorimo, dva vhoda sta na pokopališče, na severu in na jugu, zdaj govorim še o južnem delu, tam je ena 

prekinjena povezava cestna, ki zaradi nekih objektivnih razlogov, se pravi, tam so bili problemi z lastništvom, 

zdaj je bilo uspešno razlastninjenje, se pravi postopek razlastitve smo šli in je občina to tudi pred letom in pol 

uredila in tam ob teh stanovanjskih stavbah se v skladu s projektom, kis e ga pripravlja, pripravlja se zdajle vloga 

za gradbeno dovoljenje in v roku enega meseca bo oddana na upravno enoto, tam se predvideva na južnem delu 

še 75 javnih parkirišč, zdaj jih je okrog 20, ampak ker bo šla tam čez cesta, jih bo treba nadomestiti in še dodatnih 

55 javnih parkirišč bo na voljo. Ja, Mandeljčeva, vemo, situacija je slaba, ena najbolj problematičnih v Kranju, 

sploh na tem delu Kranja, podobna je v Stražišču, projekti, kot sem seznanjen, so bili že v preteklosti 

pripravljenosti, ampak se je vsako leto, ker ni bilo možnosti sofinanciranja, zadeva prestavljala iz enega v drug 

proračun. Jaz mislim, da v letošnjem letu malo prepozno ste se oglasili, rebalans je že sprejet, ampak mislim, da 

neka sredstva so predvidena že v tem rebalansu in v naslednjem letu. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Irena, prosim.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
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Hvala za besedo. Včasih je potrebna kakšna zahvala. Redno berem klipinge in rada bi se zahvalila našemu županu. 

Iskrena hvala za vsa prizadevanja pri reševanju problematike velikega števila neintegriranega števila tujcev v 

Kranju. V prejšnjem mandatu smo vladi predlagali rešitve, pripomogli smo k spremembam zakonodaje, 

ministrstvo za šolstvom smo tudi v novem sklicu vlade že ponudili predlagane rešitve za šoloobvezne otroke ter 

za vrtčevske otroke, hvala ker tako zavzeto predstavljaš prepričanja preteklega mestnega sveta, verjamem, da 

novela zakona o tujcih, ki jo želi nova vlada, pomeni številne dodatne težave za Kranj, verjamem, da samo 

opolnomočeni tujci lahko postanejo enakovredni državljani Republike Slovenije, neznanje jezika in nepoznavanje 

kultura omogoča delodajalcem, da jih izkoriščajo, otroci brez znanja jezika si krepijo negativno samopodobo in 

se ne integrirajo v okolje. Iz lastne izkušnje lahko povem, kako srečni so otroci, ki obvladajo jezik in so uspešni v 

šoli. Ob koncu bi rekla le še to, tudi v tej sestavi mandata nas čaka še veliko dela, da uredimo zmernost 

priseljevanja. Izračunano je, da je možna integracija, če je priseljencev manj kot 11 odstotkov. SURS, statistični 

urad Republike Slovenije je objavil podatek za lansko leto, da se je državljankam drugih držav rodilo 13 procentov 

v Sloveniji rojenih otrok, s tem podatkom bi zaključila to temo in mojo zahvalo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Irena. Se borimo na vseh frontah, žal, kot vidite, neuspešno, glede na to, da je bila novela zakona 

sprejeta. In to bodo resne posledice, zato smo zbrali šolnike, zdravstvo in da so bile predstavljeni vsi problemi. 

Danes ste videli, včeraj je bilo v Delu kontra objavljeno, ampak mi ne sejemo nobenega sovraštva. Problem je 

integracija predvsem otrok in pa žensk v to družbo, tukaj nastajajo težave. Nestrpnost predvsem pri starših 

ostalih otrok, ker se ves učni program posveča tistim, ki ne znajo slovensko, in to je velik problem, in tega se 

moramo zavedati. Zavedamo se, da rabimo tujo delovno silo, ampak mislim, da bi morali spoštovati določena 

pravila, predvsem lažje vključevanje teh skupin v našo družbo. V redu, hvala lepa, Irena. Sonja.  

 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Eno vprašanje je vezano na Prešernovo gledališče in financiranje tega gledališča. Jaz vem, da 

ste neke postopke sprožili, zanima me, do kam smo prišli s tem, da pride financiranje na državno breme? Potem 

sem prejela od krajana vprašanje, na katerega je Marko že delno odgovoril in o katerem sem mu tudi napisala, 

prosila bi odgovore na ta tri vprašanja: kdaj bo izgradnja podaljška 95 metrov ceste resnično dokončana, to je ta 

povezava med Qlandio in pokopališčem, ali je vrtičkarje kdo obvestil o pričetku gradnje parkirnih prostorov, ker 

vrtičkarji že sadijo in če bomo zdaj začeli s procesom tam, potem jih bomo mogli prav na hitrico stran, to bilo bi 

dobro, če se pripravlja letos, da se kaj dela na tem področju, da se jih obvesti. To je to in potem ima še glede 

omenjenih klopi na Janeza Puharja in Tončka Dežmana 2, ljudje so zelo zadovoljni, samo prosijo pa za 

premestitev smrdečih košev, ki so pomaknjeni v notranjost, namesto da bi bili ob cesti. Ob cesti bi mogli stati in 

tukaj ni problema in klopce ostanejo, in to je edina možna rešitev, tudi za ločevanje odpadkov, sama krajevna 

skupnost predvideva, da se bodo ločevali drugje, ker je tudi za nepreglednost v določenem delu ravno pred 

Janeza Puharja 1, 3 in izhodu iz te ulice proti Tončka Dežmana in potem vključevanje na Cesto Talcev, tam bi bilo 

treba kaj narediti in še zadnja zadeva. V zadnjem delu naselja Planina 3 stoji lep prometni znak, na katerem je 

označeno, da je parkirišče in spodaj je narisan osebni avto. To verjetno pomeni in mislim, da mi boste potrdili, 

da je nekje to parkirišče namenjeno osebnim vozilom. Če pa malo pogledati ali pa če bi redarji šli malo večkrat 

tam skoz, bi pa opazili, da je precej kamiončkov, raznih kombijev in tako naprej, ki jih je pa tudi skoraj cela Planina 

in nam to onemogoča normalno življenje v teh koncih. Lepo bi prosila, da se to malo pogleda, pa če ta znak 

dejansko to pomeni, bi ga bilo treba še kje drugje postaviti na samem tem območju, verjetno se pa s podobno 

problematiko srečujejo tudi v drugih krajevnih skupnostih.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Sonja, za prvega bom jaz povedal, kar se tiče Prešernovega gledališča, je bilo na drugi seji, smo 

sprejeli, da gremo v ustavno presojo glede financiranja. Glede skupaj z zunanjo odvetniško pisarno, bomo dali 

ven, bomo to pripravili, bili so pa že ekipa je bila na delovnem sestanku pri ministrici, tako da delamo na tem 

področju. Kar se tiče kraka do Qlandie, pa čakamo sodišče.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Kar se tiče tega kraka, vloga več let se razdružitev še enega zemljišča, kjer so vrtički se je čakalo sodišče, da 

končno odloči, še geodete in tako naprej in zdaj naj bi bilo to v roku enega meseca zaključeno in takrat je tudi, 

bo možno s strani projektanta, da vloži vlogo za gradbeno dovoljenje, tam pa se pravi gre za parkirišče, gre za 
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povezovalno cesto, da se jo končno zaključi in uspešno je projektant umestil rondo, ki je po našem mnenju bolj 

primeren in povečuje pretočnost na tem mestu, ker prvotno je bilo mišljeno navadno križišče, evo, časovnica, še 

to mogoče. Se pravi en mesec vložitve gradbenega dovoljenja, mislim, da je tudi v rebalansu, gradnja bi realno 

potekala, nekaj sredstev v rebalansu, realno v naslednjem letu, tako da tudi vrtičkarji bodo šele po koncu sezone, 

prej se ne pričakuje gradnje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Tomaž?  

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala še enkrat za besedo. Zanima me tukaj pri parkirišču zdravstveni dom, vemo, da dostop je možen samo z 

vzhodne strani, smo kdaj razmišljali, da bi uvoz ali pa omogočili dostop do tega parkirišče z zahodne strani, ker 

če pač tam notri zapelješ, si naredil prekršek. Parkirišče zdravstveni dom, lahko prideš samo s spodnje, če se 

pripelješ z zgornje strani, moraš nekje okrog kolovratiti in tako naprej, če ste kaj razmišljali o tej smeri, če se da 

to narediti? Druga stvar je pa ta, vrtec Bitnje, sem videl, končno smo zasadili drevesa za tisto senco, nujno 

potrebno, ki bi mogla biti na začetku planirana, velik plus, zdaj čakam še mogoče, da se bo mogoče trava kaj 

zrihtala, bi bilo pa mogoče tudi za prihodnost za razmisliti pri tem vrtcu vsak az tiste krpanke, za senčenje 

prostora in vseh igralnic, ki zdaj tiste viseče zelene stvari kazijo cel lep nov vrtec, to ta pobuda.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Marko, parkirišča.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Ja, drugače to skupaj peljemo, Urad za okolje in prostor in mi. Gre za državno cesto, priključevanje, vemo, tudi 

trenutno je še vedno začasna rešitev, ob rekonstrukciji, kaj je že ta ulica, Kidričeve, se predvideva rondo, pred 

šolo Franceta Prešerna, že to križišče je problematično, tam izgradnja rondoja in iz tega rondoja bo potema 

vključevanje na parkirišče predvideno.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Časovnica je povezana z gradnjo severnih vrat, rekonstrukcija Kidričeve bo mogla iti skupaj z gradnjo treh 

stolpičev, severna vrata in ta rekonstrukcija zakaj, zaradi vseh podzemnih vodov, širitev in ureditev že okrog 

severnih vrat, država pa ima tudi, bom rekel, ne samo v tem delu Bleiweissove pa začetku Kidričeve, ampak 

celoto mora narediti in to je tudi v državnem proračunu. Ko bo znano, ali bomo šli v to javnozasebno partnerstvo, 

takrat bo tudi lažje reči, kdaj bo to oziroma bo treba usklajevati z direkcijo , tako. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Boris?  

 

BORIS VEHOVEC (mestni svetnik) 

Hvala lepa. Moje vprašanje pa je, kaj se da narediti na vrhu čirškega klanca. Tam so bile že prej kolone, zdaj ko 

je most zaprt, so še večje, ali je možno kljub vsemu poiskati rešitev za obvoz desno, da je prosto ali krožišče ali 

karkoli drugega, tam so do konca dol po celi, po celem klancu skoz dol kolone, če se lahko karkoli naredi, hvala?  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Hvala za predlog, tudi sami smo to identificirali, sploh ko se bo tam še povečevalo poselitev na Kranj ob Savi, 

Stanovanjski sklad, ko bo imel investicije, bo še hujše, tam smo naredili v lanskem letu preverbo, ali je mogoče 

umestiti rondo, ali desno zavijanje in ugotovili smo, da je tudi rondo mogoče umestiti, ampak bi bile zahteve 

ZRSVN, bi bilo možno z njihove strani, ampak bi nam dali neke zahteve, poleg tega pa še finančno je bistveno 

cenejše, desno zavijanje in tudi tu bomo nadaljevali, zdaj imamo idejno zasnovo rešeno, vemo, kje bi potekala, 

tudi izogibali smo se dvema, tam sta dva ali so lipe ali hrasta, mislim, da, tako da jih ne bomo niti potreba posegati 

in podirati, stoletna sta in to bi bistveno razbremenilo promet, tako da zadeva je povezana tudi z gradnjo kranjske 

Iskrice, kjer se predvideva, če se ta desno zavijanje naredi, ukinitev tistega priključka, ki je tam ob križišču, če 

veste, zgoraj na vrhu klanca. In oni bi potem imeli priključek iz druge strani, tam, kjer bo dostop do kranjske 

Iskrice.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Boris. Sandra?  

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Nisem želela, ampak moram, za zakon o tujcih. Stvar je taka, mi se zavedamo, da je težava pri slovenščini, in 

toliko smo priborili, da je A1 nazaj, tudi A2, kar se tega tiče, tukaj ne spreminjamo nič. Spreminjamo pa drugo 

stvar, 27.04. bi po tistem zakonu bilo tako, da bi tisti, ki ni opravil izpita iz slovenščine, izgubil dovoljenje za 

začasno prebivanje. Kaj to pomeni? To pomeni, ker večinoma so to ženske, bodo mogle zapustiti državo in oditi 

v svojo domovino in družina več ni skupaj, zato, zato je treba novelirati zakon. Novela govori tudi o tem, da bomo 

imeli zdaj končno dostop do brezplačnih tečajev slovenščine, ki se po prejšnjem zakonu niso bile brezplačne. To 

je druga stvar, tretja stvar, ki je pa še zakon o zaposlovanju, samozaposlovanju in delu tujcev pa govori o tem, 

da bo lahko tujec zamenjal po enem letu svojega delodajalca, ker zdaj pride ravno zaradi tega do izkorišča 

delavcev. Ker vsak delavec, ki pride sem, mu neki delodajalec uredi dovoljenje za delo, je vezan nanj dve leti, kar 

pomeni, da ga lahko izkorišča, in to se dogaja, nakaže mu denar v višini 1500 evrov, potem mu pa več kot polovico 

vzame, ker mu gotovino taka oseba vrne, in to se dogaja, zaradi tega se spreminja, da boste vedeli, v čem je 

stvar. Slovenščina ostaja, ker sem jaz tudi tista, ki govori o tem že v prejšnjem mandatu sem govorila, da je 

potrebno te ljudi integrirati in ne samo kaznovati, ker pač ne znajo slovensko. Najprej treba integracijo zrihtati 

in potem vse ostalo. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Sandra, lepo to povedano. Jaz bi dal, Irena pa Branko.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Malo bi razbila ta mit o združevanju družin, kajti očetje delajo v Švici, Nemčiji, žene z otroki so tukaj, ne mi 

prodajati te megle, sam prostovoljka na Karitas in vem, da so žene same doma. Poznam tudi zgodbo za 

brezplačne tečaje, ki jih omenjate. Delodajalci ne omogočajo tem osebam, da bi obiskovali brezplačne tečaje. 

Takoj ko pride sem, je treba urediti papirje dva, tri dni, in to je treba urediti in ta oseba je že v Švici in je na tečaj 

prijavljena in je na tečaju ni, gre za izredno slabo obiskovanje tečajev. Vem zato, ker je to na Ljudski univerzi 

Kranj, kjer je moja bivša zaposlitev in to vem iz prve roke. In kaj oni delajo? Poskušajo, se prijavljajo na izpit brez 

da bi hodili na tečaj, ker so pravzaprav brez tečaja zato, ker jim delodajalci tega ne omogočijo, to pomeni, bi bilo 

treba, torej, če ste že to rekli, da so brezplačni tečaji, zagotoviti, da se jih bodo ti ljudje tudi udeležili, to pomeni, 

zadeva je kot plaz, toliko stvari je tukaj in nič ne reši brezplačen tečaj, potem jih je pa notri 5, to pomeni, tečaj je 

plačan, država meče denar skozi okno, osebe s pridejo, sem že imela, so se prijavljali, ko se nekdo prijavil, da je 

šel 12ič, pa reče, ste na kak tečaj hodili, pa reče, bom spet probal. Veste, od tega probal ni nič, tečajev se ne 

udeležujejo, to je dejstvo, tudi to, kar je zdaj urejeno v srednji šoli, da se po pouku učenci udeležijo teh tečajev 

slovenščine…, oni gredo domov, ne, še slabše, ne gredo domov, oni imajo status in gredo v službo, v službo gredo 

pa včasih že šesto, da so na malici, toliko so še v šoli. Toliko, da vam malo te mite razbijem, ker živim in gledam 

in opazujem, kaj je res, ne kaj je ideal, kako si zamišlja nekdo, to pomeni, to, kar je zdajle pridobljeno, ni neke 

pridobitve. To pomeni, če vi trdite, da bi se morali udeleževati tečajev pa se jih ne, nič ne nuca, če jih razpišete, 

pa so brezplačni ali pa plačljivi ali kakršnikoli, če se nimajo jih namena udeleževati, ker ni nobene zaveze, da se 

jih morajo. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa, da ne bi šli na preveč široko tole. Brane, prosim.  

 

BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 

Poglejte, kolegom iz Svobode, kar ste predlagali v parlamentu, gre povsem v napačno smer. Zelo zanimivo je, da 

se minister sestane z nevladniki, ki ne predstavljajo nikogar, razen samega sebe, če smo direktni, medtem ko 

županov pa uradno vsaj javno ne sprejme, tisti najbolj prizadetih mest, zelo zanimiva logika te vlade, župani 

imajo pa legitimiteto, ki so jo pridobili na volitvah, mimogrede. To je prvo. Drugo: cel zakon, vse, kar ste 

predlagali, gre v popolnoma napačni smeri, jaz se absolutno strinjam s tem, kar je zdajle Irena povedala in morali 

poostriti kvečjemu nadzor nad izvajanjem zakonodaje in seveda se zavedati, kaj to pomeni za Slovenijo. Poglejte 

vendarle lepo prosim preučiti Italijo, Avstrijo pa zaradi mene Nemčijo pa še kakšno državo pogledati, ampak 
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mislim, da je Avstrija odličen problem, imamo skupno zgodovino, vrednote pa soseda je, tam za vpis v sistem 

javnega šolstva, vrtca celo moraš imeti A1, kdorkoli pride, ko napreduješ, se to stopnjuje, zahteva za znanje jezika 

in samo v prvem razredu osnovne šole imaš ti pomoč, od tam naprej moraš znati nemško. Gospe in gospodje, 

nemško govori 100 milijonov ljudi, podobno je v Italiji, govori več kot 50 milijonov italijansko, Slovencev je pa 

dva milijona, vi pa popuščate nadzor pri tem, to je popolnoma zgrešena smer, prva stvar integracije je 

poznavanje jezika in kulture in mora biti obvezna, to je prva, še zlasti v takem okolju, kot je naše. In še nekaj se  

zavedate, če odstopate v kateremkoli delu od tega, da morajo ljudje dejansko, ne samo na papirju, zakaj je to, 

je lepo povedala Irena, se udeležiti pač tečajev in obvladati jezik naroda, kjer živi, kamor pride, potem sistemsko, 

načrtno, naklepno bom rekel, vgrajujete konflikt v sistem, ker se ljudje enostavno ne znajo sporazumevati, tudi 

pri otrocih ven udari, prihaja do nepotrebnih konfliktov, in potem se te konflikte izkorišča za to, da se seje očitke 

o šovinizmu in o ne vem kakšnih neumnostih, kar je svinjarija prve kategorije. Zaradi tega je celotna ta 

zakonodaja v smeri, ki ste jo zastavili, čisto zgrešena, ker ne upošteva ne evropskih norm, ne tega, kar naši 

sosedje, ne realnosti, če želite, tudi v naši občini, ne ničesar, predvsem pa ne upošteva, kaj so slovenski 

nacionalni interesi, ki jih je lepo povedal pisatelj Boris Pahor pri več kot svojih 100 letih, da je ljubezen do svojega 

jezika prva in tista obveznost, ki jo moramo imeti.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Sandra, prosim.  

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Saj bom hitro. Če kdo pozna tujce, jih poznam jaz, to je ena stvar in tudi vem, kako poteka pridobivanje dovoljenja 

za delo, pridobivanje dovoljenja za prebivanje, za družinske člane, tako da se strinjam, jezik je pomemben, sem 

tudi v prejšnjem mandatu, ne vem, če se spomnite, sem govorila o tem, sem se strinjala, da mora tudi že v vrtcu 

začeti in se bom strinjala tudi na državnem nivoju, kar se tega tiče, tako da kar se pa te novele tiče, je stvar jasna 

27.04., tisti, ki nimajo izpita narejenega, ki bi ga sicer že od prej mogli imeti narejenega, pa ga nimajo narejenega, 

bodo pač izgubili dovoljenje za začasno prebivanje. To pomeni izgon lahko tudi.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Jure, prosim.  

 

JURE BOHINEC (mestni svetnik) 

/ni zvoka/ 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo kaj? Ne. Sreda, 19.04., se vidimo, lep večer, lepe dneve vam želim, spomladanske pa hvala 

lepa za sodelovanje. Zelo smo bili pridni, hvala lepa.  

 

 

Ob 18.30  je bila seja zaključena. 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 


